
Spodní �ada:
Jakub Neužil, Lukáš Lu�ák, Štefan Žigárdy (trenér branká��), Tomáš Divíšek, Ji�í Vykoukal (trenér), Matouš Venkrbec, Ivo Peštuka (trenér), Tomáš Nouza, Daniel Huf
Prost�ední �ada:
Michal �erný (kustod), Josef Ove�ka (vedoucí týmu), Jan Starý, Mário Kellner, Václav Meidl, Marek Ra�uk, Jan Kolá�, Ladislav Havlík, Jan Zdráhal, Ond�ej Mikliš,
David Sk�ivánek (kondi�ní trenér), Lukáš Duba (kustod a masér)
Horní �ada:
Lukáš Žál�ík, Alex Rašner, Vojt�ch Krej�i�ík, Radek Prokeš, Ond�ej Matýs, Mat�j Bažant, Michael Foltýn, David Dvo�á�ek, Tomáš Karpov 

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
ÚČASTNÍK CHANCE LIGA 2018ÚČASTNÍK CHANCE LIGA 2018  / / 2019

MEDIÁLNÍ PARTNER

DOMÁCÍ ZÁPASY LHK JEST�ÁBI PROST�JOV
v sezón� 2018/2019

ZÁKLADNÍ �ÁST

1.  sobota 8. 9.2018  VHK ROBE Vsetín  6:5 PP
3.  st�eda 12. 9.2018  HC Dukla Jihlava  3:2
5.  st�eda 19. 9.2018  HC Zubr P�erov  18:00
8.  st�eda 26. 9.2018  SK Kada�  18:00
10.  st�eda 3.10.2018  AZ RESIDOMO Haví�ov  18:00
12.  st�eda 10.10.2018  SK Horácká Slavia T�ebí�  18:00
14.  pond�lí 15.10.2018  HC Frýdek-Místek  18:00
17.  pond�lí 22.10.2018  HC Benátky nad Jizerou  18:00
19.  sobota 27.10.2018  HC Slavia Praha 17:00
21.  sobota 3.11.2018  HC Motor �eské Bud�jovice 17:00
24.  sobota 17.11.2018  HC Rytí�i Kladno 17:00
26.  st�eda 21.11.2018  Hokej Ústí nad Labem  18:00
28.  pond�lí 26.11.2018  HC Stadion Litom��ice  18:00
30.  sobota 1.12.2018  HC RT TORAX Poruba  17:00

31.  st�eda 5.12.2018  VHK ROBEVsetín  18:00
33.  pond�lí 10.12.2018  HC Dukla Jihlava 18:00
35.  sobota 15.12.2018  HC Zubr P�erov  17:00
38.  sobota 22.12.2018  SK Kada�  17:00
40.  sobota 29.12.2018  AZ RESIDOMO Haví�ov  17:00
42.  sobota 5. 1.2019  SK Horácká Slavia T�ebí�  17:00
44.  st�eda 9. 1.2019  HC Frýdek-Místek  18:00
47.  st�eda 16. 1.2019  HC Benátky nad Jizerou 18:00
49.  st�eda 23. 1.2019  HC Slavia Praha  18:00
51.  pond�lí 28.1.2019  HC Motor �eské Bud�jovice 18:00
54.  pond�lí 11.2.2019  HC Rytí�i Kladno  18:00
56.  sobota 16. 2.2019  Hokej Ústí nad Labem 17:00
58.  st�eda 20. 2.2019  HC Stadion Litom��ice  18:00
60.  úterý 26. 2.2019  HC RT TORAX Poruba 18:00

kolo datum soupe� �as (výsledek) kolo datum soupe�            �as



Jestøábùm má pomoci 
i obránce s nejtvrdší 

støelou
Na zvučné posily mohou být fanoušci 
prostějovských hokejistů z posled-
ních let zvyklí. Letos je vedení klu-
bu v čele s generálním manažerem 
Jaroslavem Luňákem a sportovním 
manažerem i trenérem v jedné osobě 
Jiřím Vykoukalem potěšilo podpisem 
smlouvy s Markem Račukem, Luká-
šem Žálčikem, prvním Kanaďanem 
v historii nebo Janem Zdráhalem. Bý-
valý obránce Třebíče či Jihlavy se může 
pochlubit velmi tvrdou střelou. Při 
loňském měření mezi extraligovými 
hráči dokonce nenašel konkurenci.
Minulou základní část své čtvrté prvo-
ligové sezóny v řadě zakončil Prostějov 
na šesté příčce. Získal nejvíce bodů od 
postupu v roce 2014 - celkem 86. Své 
maximum tak o dva body vylepšil, 
čímž zároveň předčil úspěšnou sezónu 
2015/2016. Ve čtvrtfinále play-off na-
razili Jestřábi na Kladno a sérii protáhli 
na šest zápasů. Tři z nich, tedy vzhle-
dem k lepší výchozí pozici soupeře 
maximální možný počet, odehráli na 
svém stadionu. Rytíře, v jejichž sestavě 
ne zcela fit paběrkoval Jaromír Jágr, po-
řádně potrápili. Doma je dvakrát pora-
zili, v posledním utkání sezóny padli až 
v prodloužení. 
Suma sumárum, tohle se prostějovské-
mu týmu povedlo. Stejně jako příchod 
útočného tria Jan Starý – Tomáš Divíšek 
– Tomáš Nouza. Dohromady nasbírali 
152 kanadských bodů, z toho Divíšek 
64 a Nouza 63. Klub rozhodně nešlápl 
vedle, když si jejich služby zajistil i pro 
aktuální sezónu. 
Pro jiné angažmá se naopak rozhodl 
přesilovkový fantom Jan Rudovský, kte-
rý stejně jako obránce Dušan Žovinec 
kývl na nabídku Třince a posílil jeho far-
mu ve Frýdku-Místku. Rozpadla se také 
původní brankářská dvojice, Dominika 

Groha Mladá Boleslav přemístila do 
Ústí nad Labem. Odešli i Milan Švarc 
a Matěj Zabloudil (Hodonín), Marek 
Švec si vybojoval místo v kádru znovu 
extraligových Karlových Varů. K rozvá-
zání smlouvy došlo po dohodě s Mar-
kem Drtinou, který si nově vyzkouší 
štaci ve francouzském Nice. 
Jestřábi ale nezaháleli a na přestupovém 
trhu zaznamenali zisk cenného zboží. 
Z Jihlavy se vrátil útočník Lukáš Žalčík, 
v Dukle naposledy působil také Jan 
Zdráhal. Sedmadvacetiletého zadáka 
zdobí tvrdá rána. Když se u extraligo-
vých hráčů tato schopnost v loňském 
roce měřila, dopadl rodák ze Dvora 
Králové vůbec nejlépe ze všech. Do 
obrany vedle něj přišel Mario Kellner, 
který tři roky působil v mládežnických 
soutěžích v USA. Naposledy oblékal 
dres Springfield Pics. To Michael Foltýn 
se loni krátce objevil ve Frýdku-Místku 
a v druholigovém Novém Jičíně. V Pro-
stějově hostuje z Třince, Pardubice zase 
poslaly na Hanou Kanaďana Rhetta 
Hollanda. V rámci spolupráce s Dyna-
mem s ním budou moderně vybavenou 
jestřábí kabinu sdílet rovněž útočník 
Ondřej Matýs a obránce Ladislav Hav-
lík. Ten si v prostějovském dresu připíše 
druhou sezónu v řadě. Z druhého konce 
republiky se do domovského kraje pře-
sunul Vojtěch Krejčiřík. Olomoucký 
rodák předtím hájil barvy Kadaně. 
Velkou sílu v útoku by měl představovat 
Marek Račuk. Centr původem z Teplic 
hrál naposledy za Slavii Praha, kde ve 
32 zápasech nasbíral 27 bodů. Formou 
střídavých startů ze Zlína může Prostě-
jovu vypomoc brankář Tomáš Štůrala. 
Další hráče si vedení Jestřábů pojistilo 
prodloužením smluv. Kromě už zmíně-
ného Ladislava Havlíka se jednalo o Da-
vida Dvořáčka, Ondřeje Mikliše, Radka 
Prokeše a Alexe Rašnera. Nový kontrakt 
dostal odchovanec prostějovského ho-
keje Václav Meidl. 

Hokejová scéna v Prostějově letos slaví, 
když oficiální vznik prvního hokejového 
oddílu spadá do roku 1913. Jestřábi pro 
tuto příležitost nachystali nový design 
svých permanentních vstupenek. První 
varianta nese název „Jsme Prostějov“, 
druhá „Táhneme na hokej“ a třetí „Srd-
ce za Prostějov“. Především pak budou 
v duchu odkazu předků hrát domácí zá-
pasy v černo-červené kombinaci dresů.

Zubøi sází na dobrou partu 
bez výrazných zmìn

Přerovský hokej v letošní sezóně slaví 
kulaté výročí. Připomíná si 90 let od 
založení prvního oddílu. V kádru sou-
časného klubu k příliš mnoha změ-
nám nedošlo, přesto na východ Hané 
přibyla zajímavá jména. Z minulosti 
spojená mimo jiné i s Prostějovem. 
Hokejisté Přerova obsadili v základní 
části loňského ročníku druhé nejvyšší 
soutěže s 89 body pátou příčku. O tři 
body tak předstihli šestý Prostějov a za-
znamenali své nejlepší umístění na české 
hokejové scéně od sezóny 1995/96, 
v níž pod vedením současného trenéra 
reprezentace Miloše Říhy a Miroslava 
Venkrbce, otce kapitána Jestřábů Ma-
touše, došli až do baráže o extraligu.
Ve čtvrtfinále play-off na přelomu úno-
ra a března Zubry po čtyřech zápasech 
vyřadila pražská Slavia, hrací ročník se 
ale na východě Hané přesto mohl hod-
notit jako úspěšný. Mužstvo vyhrálo tři 
ze čtyř hanáckých derby s Prostějovem 
a zvládlo všechny souboje s dalším 
rivalem ze Vsetína. V lednu v modro-
-žlutém dresu společně nastoupili otec 
a syn Pláškové. Dvojice Karlů výrazně 
pomohla k sedmigólovému obratu 
v domácím utkání s Litoměřicemi. 
V klubu se nesází na drastické změ-
ny. I proto je mužstvo i po několika 
odchodech a příchodech víceméně 
stejné. Kabinu opustil obránce Lukáš 
Chmelíř, slovenský brankář Juraj Šim-

boch – mimo jiné před třemi roky 
jeden z hlavních strůjců prostějovské 
záchrany v první lize – se rozhodl zkusit 
výzvu v podobě angažmá v Nitře. Vete-
rán Karel Plášek se vrátil do Šumperku, 
kde hostuje, místo v extraligových ká-
drech si vybojovali Jakub Šlahař a Jan 
Berger. Oba ve svých mateřských klu-
bech, Exjestřáb Šlahař ve Zlíně, Berger 
v Hradci Králové. Zkusit štěstí se do 
Pardubic vydal přerovský dlouhán Ma-
touš Kratochvil. Ve městě perníku udě-
lal na trenéry pozitivní dojem, takže si 
s ním Dynamo pláclo. Zpět do Přerova 
má vyřízené střídavé starty, které Zubři 
využili hned na úvod sezóny a Kra-
tochvíl pomohl gólem a nahrávku ke 
svalení jihlavské Dukly a hattrick na-
sázel v Edenu pražské Slavii. Místo po 
Šimbochovi v brankářském tandemu 
zaujal Michal Šurý, v minulé sezóně 
gólman Vsetína. 
Ze Zlína hostuje v Přerově obránce 
a syn známého cyklisty Pavla Padrno-
se Martin. Dobrými výkony v přípravě 
si o angažmá řekli dva hradečtí mladíci 
– zadák Mikuláš Pohl a útočník Patrik 
Mašín. Klub podepsal smlouvu také 
se svým talentovaným odchovancem 
Danielem Indrákem. Ten může za 
áčko naskočit z juniorky, podobně 
jako třeba jeho kolega z útoku Jakub 
Kylnar, posila nejvyšší mládežnické 
kategorie z Vítkovic. 
Úspěšné testy ve městě na řece Bečvě 
absolvovali vedle Pohla s Mašínem 
také forvardi Darek Hejcman a Jaro-
slav Moučka. Pardubický odchovanec 
nastupoval i za Prostějov, v sezóně 
2014/15 za něj odehrál přes třicet zá-
pasů. Nejzvučnější přerovskou posilou 
je bez debat Ivan Rachůnek, bývalá 
opora Zlína nebo Sparty Praha, o níž 
se dříve zajímali také Jestřábi. Právě on 
by měl pro soupeře představovat jedno 
z největších nebezpečí, stejně jako na-
vrátilec z Havířova Marek Sikora. 

S rivalem z Přerova se prostějovští Jestřábi v loňském ročníku utkali čtyřikrát. V základní části druhé nejvyšší 
soutěže Zubrům v prvních třech zápasech podlehli - v prvním kole 0:2, na začátku druhé čtvrtiny 1:2 a zkraje 
třetí dokonce 1:4. Zlom nastal až ve středu 17. ledna 2018, kdy svěřencům Jiřího Vykoukala a Iva Peštuky stačilo 
k vítězství 6:4 pouhých 19 střel na branku.  Letos by se Prostějované rádi probojovali do semifinále. Papírové 
předpoklady spojené s hráčským kádrem na to mají. Otázkou zůstává, co přinesou právě tato mnohdy ošidná 
DERBY střetnutí.  V rámci preview před středečním soubojem jsme nahlédli do šaten obou rivalů.

Speciální příloha „JESTŘÁBI JDOU DO BOJE!“. 
Vydává: Haná Press s.r.o. Tiskne: Mafra a.s., Pavelkova 7, Olomouc. Šéfredaktor a obsahová příprava: Petr Kozák. Redaktoři: Marek Sonnevend, Jiří Možný, 
Petr Komárek. Foto: archiv PV Večerníku, archiv LHK Jestřábi Prostějov, www.lhkjestrabi.cz, internet. Grafická sazba, zlom, úprava: Martin Zavřel a Milan Fojt 
(titulní strana). SAMOSTATNĚ NEPRODEJNÉ, vychází jako součást PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku v pondělí 17.  září 2018

Milé čtenářky,
vážení čtenáři,
všichni hokejoví 
fandové a fanyn-
ky,
na konci školního 

roku i letních prázdnin jsme vám 
přinesli ryzí novinky v podobě spe-
ciálních příloh monitorující Život ve 
městě, resp. připomínající padesáté 
výročí od okupace vojsk Varšavské 
smlouvy, která se neblaze podepsala 
i na historii Prostějova. Dnes držíte 
v rukou další z přídavků, jenž nebývá 
v posledních letech pravidelnou sou-
částí Večerníku. V minulosti tomu tak 
ale bylo, neboť nejčtenější regionální 
periodikum drželo vždy zástavu nad 
prostějovským hokejem a bylo hna-
cím motorem hokejové atmosféry ve 
městě. Jsem proto tuze rád, že jsme 
se před novou sezónou s vedením 
LHK Jestřábi dohodli na obnoveném 
mediálním partnerství, které přinese 
čtenářům a fanouškům jen samé vý-
hody od exkluzivnějších informací 
počínaje až po atraktivní divácké sou-
těže konče. Navíc pevně věřím, že se 
naše spolupráce v příštích letech bude 
prohlubovat a stále rozšiřovat.
Na šestnácti stranách dnes dostáváte 
zcela zdarma ten nejkomplexnější ser-
vis informací, jaký vám místní noviny 
mohou poskytnout. Děje se tak za 
podpory klubu, kterému tímto patří 
poděkování. Jeho šéf Jaroslav Luňák 
ukázal, že se umí poprat i s počáteční 
nedůvěrou a hlavně, že to s pros-
tějovským hokejem myslí vážně. 
V pokračování druhé pětiletky totiž 
nelze mluvit o žádné rychlokvašce, ale 
naopak lze za tím vidět systematickou 
práci, na které má pochopitelně záslu-
hu muž v čele sportovního úseku - Jiří 
Vykoukal. Kam až to s Jestřáby doletí, 
na to jsem zvědavý už nejen já.
Za redakci nejen tohoto speciálu,
 ale i celého Večerníku
 Petr Kozák
 šéfredaktor
 PROSTĚJOVSKÉHO
  Večerníku

úvodní slovo úvodní slovo
„KAM AŽ DOLETÍ?“HODNì

ŠTìSTí
DOSPìLýM
I MLáDEŽI!

„ZIMáK
V NOVéM
KABáTì
BUDE!“

„HOKEJ
JDE TEï
SPRáVNOU
CESTOU“

Vážení fanoušci hokeje v Prostějově,
už od dětství, ale ještě dlouho jako mladá holka jsem 
takzvaně ´sledovala ́utkání v kopané i hokeji. Tehdy jsme 
ještě neměli televizi, takže jsem s tatínkem vždycky usedla 
k rádiu a hltala reportáže ze zápasů československé reprezen-
tace. A bylo jedno, zda šlo o hokej, či fotbal, vždycky u toho 
byla atmosféra plná emocí, mnohdy radostných. Vzpomínám 
si na krásné zážitky, kdy v roce 1963 českoslovenští hokejisté 
porazili Sovětský svaz a ještě vypjatější to bylo na mistrovství 
světa v roce 1969, kdy vítězství nad Sověty bylo doslova a do 
písmene národním svátkem v rámci protestu proti okupaci. 
Jako primátorka Prostějova jsem tedy nejen velice ráda, 
ale současně vděčná za to, že hokej je nejpopulárnějším 
sportem i v tomto městě, o čemž zcela jasně vypovídají 
návštěvy při prvoligových utkáních Jestřábů.  Hokej zde 
má více než stoletou tradici a za tu dobu vyprodukoval 
své legendy, například Aloise „Lolka“ Cetkovského, Stan-
islava Bábka, Jana Hrbatého, Oldřicha Machače či Ladislava 
Svozila a mnohé další. Po celou dobu vystupoval každý klub 
v Prostějově společně, s výjimkou posledních pěti či šesti let, 
kdy se mládež odtrhla. Každý má jistě v živé paměti nepříliš 
vydařenou dobu, kdy bývalý předseda mládežnického klu-
bu začínal mít potíže s osobními i klubovými dluhy. Naproti 
tomu jsem ale teď velmi ráda, že hokejová mládež se opět 
propojuje s dospělými, což zcela jistě povede ke zkvalitnění 
práce s dětmi. Vždyť mládež potřebuje své sportovní vzory, 
a chlapy z prvoligových Jestřábů tak bude mít velice blízko. 
Jsem přesvědčena, že LHK Jestřábi Prostějov udělají městu 
i svým fanouškům v příštích letech hodně radosti svými výk-
ony a že hokejisté vloží do sportovních bojů celé své srdce za 
Prostějov. Věřím, že prvoligový mančaft bude velice úspěšný, 
a zároveň mě velice těší, že už teď malí hokejisté z SK Prostějov 
1913 sbírají své první úspěchy. Já osobně udělám v případě 
volebního úspěchu v příštích čtyřech letech maximum pro to, 
aby město v rámci svých finančních možností vždycky našlo 
dostatečnou podporu pro hokej v Prostějově. Kvůli dětem, 
tradici, fanouškům i úspěšné reprezentaci města. 
RNDr. Alena RAŠKOVÁ, 
primátorka Statutární město Prostějov

Vážení sportovní příznivci 
prostějovského hokeje,
před čtyřmi roky jsme v předvolební kampani slíbili, 
že zrekonstruujeme Víceúčelovou halu-zimní stadion. 
Začali jsme na tom pracovat ihned po volbách. V ko-
alici jsme se shodli, že je to jedna z prioritních akcí, 
kterou bychom chtěli zrealizovat. Proto jsme vypsali 
výběrové řízení na zhotovitele studie a projektu cel-
kové rekonstrukce. V soutěži zvítězila společnost BfB 
studio, s.r.o., která stála například u zrodu hokejových 
stánků v Karlových Varech, Liberci nebo v Třinci. 
Zkušený architekt Ing. Antonín Buchta přicházel při 
konzultacích se spoustou zajímavých návrhů a řešení. 
Byly to hodiny práce na dolaďování projektu. Jsem 
rád, že v průběhu příprav se do připomínkování zapo-
jili i zástupci LHK Jestřábi, SK 1913 i někteří fanouš-
ci. Samozřejmě taková obrovská akce, za stamiliony 
korun, nejde připravit z roku na rok. Ale v tuto chvíli 
máme již připravený projekt, ba co více, je vydáno 
i územní rozhodnutí pro první fázi výstavby nového 
zázemí. V současné době se připravují veškeré mate-
riály pro stavební povolení, které by do konce tohoto 
roku mohlo být vydané. Pak bude následovat výběro-
vé řízení na zhotovitele. V příštím roce by mohla být 
celá rekonstrukce zahájena. Věřím, že bude vůle no-
vého vedení radnice s rekonstrukcí začít. Čili je vidět, 
že připravit takovou investiční akci zabere několik let. 
A nám se to od roku 2015, kdy jsme zahájili přípravy, 
podařilo.
Pevně věříme, že započatou práci dokončíme.
Vážení přátelé, na prahu nové hokejové sezóny přeji 
pevné zdraví a mnoho sportovních úspěchů našim 
hokejistům, a to ať těm v seniorské kategorii, tak i naší 
mládeži.
Nám fanouškům přeji spoustu krásných sportovních 
zážitků. Ať jsme zdraví a ať se nám daří.
Mgr. Jiří POSPÍŠIL,
náměstek primátorky
Statutárního města Prostějov

Vážení příznivci prostějovského hokeje,
zdravím vás při příležitosti startu nové hokejové sezóny. 
Rád bych popřál „A-týmu“ i všem ostatním mužstvům 
hodně úspěchů v jejich soutěžích. Ať se jim daří na ledě 
i mimo něj a ať se jim vyhýbají zranění. Věřím, že pro nás 
připraví opět řadu nevšedních zážitků při skvělé hře.
Prvoligové mužstvo LHK Jestřábi dělá Prostějovu dobré 
jméno a všichni hráči, trenéři i celý realizační tým si za to 
zaslouží naše poděkování. Oceňuji ale také mládežnický 
hokej SK Prostějov 1913. Jsem moc rád, že máme v Pros-
tějově obsazené všechny věkové ročníky a všechny soutěže 
a na led pravidelně vyjíždí přes 230 hráčů. Je to správná ces-
ta. Zároveň to bylo moje přání v době, kdy mládež začala 
mít problémy a kdy hráči začali odcházet do klubů v okol-
ních městech. Chci poděkovat novému vedení, že zajistilo 
pokračování mládežnického hokeje a dalo hráčům i jejich 
rodičům jasnou perspektivu. Díky tomu se mladí hokejisté 
mohli vrátit zpět na prostějovský stadion.
Olomoucký kraj, který jako náměstek hejtmana pro sport 
a kulturu zastupuji, prostějovský hokej finančně podporuje. 
Jsme přesvědčeni, že si to zaslouží jak za vynikající reprezenta-
ci města a celého kraje, tak i za práci s mládeží, která má díky 
trenérům a dalším pracovníkům smysluplnou náplň volného 
času.
Jako občan Prostějova, sportovní fanda a zastupitel samo-
zřejmě přemýšlím, jak dále zdejšímu hokeji pomoci. Mou 
podporu má především myšlenka tréninkové haly, která by 
ulevila zimnímu stadionu a zlepšila podmínky pro přípravu 
hokejistů. Společně s dalšími kolegy zároveň připravujeme 
zcela nový systém přidělování dotací pro sportovní a kul-
turní organizace působící ve městě. Měl by být co nejvíce 
transparentní a co nejméně zatěžovat žadatele další admi-
nistrativou. Budeme myslet na vrcholový sport pro dospělé, 
vrcholový sport pro mládež a sport pro nejširší veřejnost. 
Naším cílem je taková podpora sportu, při kterém by se 
mohly setkávat všechny generace obyvatel našeho města.
Mgr. František JURA,
náměstek hejtmana Olomouckého kraje
a zastupitel Statutárního města Prostějov

       CHANCE LIGA - 6. KOLO

LHK JEST�ÁBI 
PROST�JOV

HC ZUBR 
P�EROV vs.

ST�EDA 19. ZÁ�Í, 18:00 HODIN VÍCEÚ�ELOVÁ HALA-ZIMNÍ STADION, PROST�JOV

       

Sledujete hokejové d�ní 
v Prost�jov�? 

vzorek: 200 respondent�  
ve v�ku 15- 40 let 
realizace: studenti školy 

V�tšina oslovených 
mladých 

Prost�jovan� sleduje 
zápasy „jest�áb�“.  
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Progres Jest�áb� nadále pokra�uje,

Divácky nejpopulárnější sport Pro-
stějova vstoupil do své další sezóny, 
která má jubilejní význam. Lední 
hokej totiž letos slaví 105 let své exis-
tence. A je klidně možné, že jako dá-
rek mu současné „A“-mužstvo LHK 
Jestřábi nadělí i největší úspěch v ce-
lých těchto dlouhých dějinách!
Když problémy zmítané áčko před 
šesti lety vlastnicky přebíral Jaro-
slav Luňák s vizí postupu z tehdejší 
druhé ligy až do extraligy, působily 
jeho představy s ohledem na veškeré 
okolnosti naprosto nevěrohodně. 
Úvodní díl v podobě průniku o jed-
nu soutěž výš sice na druhý pokus 
vyšel, ale když hned na konci premi-
érového ročníku v první lize Hanáci 
málem spadli zase zpátky dolů, vy-
padala další budoucnost nevalně.
Od té doby je však jasně viditelné 
každoroční zlepšování. Přes různé 
problémy a peripetie jde prostějov-
ský hokejový tým neustále naho-
ru, pověstný krůček za krůčkem.
A navzdory ekonomickým limitům 
v porovnání s absolutní špičkou 
Chance ligy (předtím WSM ligy) 
už momentálně dokáže konkuro-
vat právě i této nejužší elitě druhé 
nejvyšší soutěže ČR.
Pádný důkaz přišel během uply-
nulé sezóny 2017/18, kdy se výběr 
elhákáčka trvale pohyboval na hra-
ně top čtyřky průběžného pořadí
a v následném play-off nebyl daleko 
od prolomení čtvrtfinálové brány. 
Udatně proháněl Jágrovo Kladno, 
jež poté skoro zvládlo i extraligovou 
baráž. Leckoho tedy mohlo napad-
nout, že ptačí dravci klidně mohli 
být na místě Rytířů.
Každopádně účast v prvoligovém 
semifinále byla koncem letošní 
zimy zatraceně blízko, čímž by Jes-
třábi zopakovali dosud vrcholný 
moment v historii hokejového Pro-

stějova. Těsně se to nepovedlo, leč co 
nevyšlo před osmi měsíci, může vyjít 
nyní. Klubovému vedení se totiž po-
dařilo už tak silný mančaft ještě tro-
chu vyztužit, tudíž boj o první kvar-
teto dostává zcela reálné obrysy.
Značnou kvalitu má především 
útočná vozba hanáckého kolektivu, 
zatímco defenziva se naopak jeví 
jako možné slabší místo. Pokud 
ji však svěřenci Jiřího Vykouka-
la zvládnou ukočírovat, měli by 
se i ústřední favorité Chance ligy 
2018/2019 z Českých Budějovic, 
Jihlavy či Kladna hrozby značky 
LHK obávat. Ostatně aktuální 
skolení Dukly 3:2 i předchozí pře-
střílení ambiciózního Vsetína 6:5 
v prodloužení leccos naznačily.
Osobně to vidím tak, že pokud 
nedojde k ničemu krajně nepřed-
pokládanému, měli by se Jestřábi 
držet nejhůře do šesté pozice v ta-
bulce a o osudu celého ročníku ná-
sledně rozhodne opět zahajovací 
kolo play-off. Kde nelze vyloučit již 
vůbec nic, včetně úžasného splnění 
mise pod názvem vytoužený postup 
do semifinále. A v takovém případě 
by k baráži o extraligu zbýval jedi-

ný krok. Jsou to krásné sny, že? Nut-
no však říct, že za současné konste-
lace rozhodně ne neuskutečnitelné.

Ať už všechno tohle dopadne v nej-
bližších měsících fantasticky, výbor-
ně, dobře, hůř nebo špatně, nesmír-
ně důležitá je jedna úplně jiná věc. 
Že Prostějov má vedle špičkového 
„A“-týmu po několika letech temna 
i fungující hokejovou mládež pod 

hlavičkou precizně vedeného oddílu 
SK 1913. Fanouškovská jednička 
mezi zdejšími sporty se tak může po 
všech stránkách směle rozvíjet a hle-
dět do budoucnosti s optimismem. 
Což v dnešní nelehké době není 
žádná samozřejmost.

krok za krokem mí�í krok za krokem mí�í 
mezi prvoligovou elitumezi prvoligovou elitu P�i týmovém focení panovala skv�lá nálada.

Po každé výh�e p�ichází na �adu tradi�ní d�kova�ka. Kolik jich bude letos?
První vít�zství je doma, aneb Jest�ábi slaví branku 
posily Marka Ra�uka z duelu ze Vsetínem.

O frenetickou atmosféru se nejen p�i domácích zápasech stará pro-
st�jovský kotel. Že je v týmu dobré klima dokazuje i tento snímek, na n�mž Vojt�ch Krej�i�ík povozil kustoda Lukáše Dubu.

KOMENTÁØ

Vizualizace architekta Buchty s tréninkovou halou, která vyroste za stávajícím ,,zimákem." 



Poruba – Prostjov    :

Litomice – Kladno    :

Frýdek-Místek – Kada    :

Benátky – Perov
Tebí – Havíov    :

Vsetín – eské Budjovice    :

Jihlava – Slavia Praha    :

 Ústí nad Labem volný los

45. kolo, sobota 12. ledna 2019

31. kolo, steda 5. prosince 2018

Prostjov – Vsetín    :

Benátky – eské Budjovice    :

Ústí nad Labem – Tebí    :

Perov – Jihlava    :

Kada – Poruba    :

Kladno – Frýdek-Místek    :

Havíov – Litomice    :

 Slavia Praha volný los

32. kolo, sobota 8. prosince 2018

Benátky – Prostjov    :

Slavia Praha – Perov    :

Litomice – Ústí nad Labem    :

Frýdek-Místek – Havíov    :

Poruba – Kladno    :

Vsetín – Kada    :

Jihlava – eské Budjovice    :

 Tebí volný los

33. kolo, pondlí 10. prosince 2018

Prostjov – Jihlava    :

eské Budjovice – Slavia Praha    :

Tebí – Litomice    :

Ústí nad Labem– Frýdek-Místek    :

Kada – Benátky    :

Kladno – Vsetín    :

Havíov – Poruba    :

 Perov volný los

34. kolo, steda 12. prosince 2018

Slavia Praha – Prostjov    :

Vsetín – Havíov    :

Benátky – Kladno    :

Jihlava – Kada    :

Poruba – Ústí nad Labem    :

Frýdek-Místek – Tebí    :

Perov – eské Budjovice    :

 Litomice volný los

35. kolo, sobota 15. prosince 2018

Prostjov – Perov    :

Kladno – Jihlava    :

Ústí nad Labem – Vsetín    :

Kada – Slavia Praha    :

Litomice – Frýdek-Místek    :

Havíov – Benátky    :

Tebí – Poruba    :

 eské Budjovice volný los

36. kolo, pondlí 17. prosince 2018

eské Budjovice – Prostjov    :

Vsetín – Tebí    :

Jihlava – Havíov    :

Benátky – Ústí nad Labem    :

Poruba – Litomice    :

Slavia Praha – Kladno    :

Perov – Kada    :

 Frýdek-Místek volný los

37. kolo, steda 19. prosince 2018

Tebí – Benátky    :

Ústí nad Labem – Jihlava    :

Kada – eské Budjovice    :

Kladno – Perov    :

Havíov – Slavia Praha    :

Litomice – Vsetín    :

Frýdek-Místek – Poruba    :

 Prostjov volný los

38. kolo, sobota 22. prosince 2018

Prostjov – Kada    :

Slavia Praha – Ústí nad Labem    :

Benátky – Litomice    :

Perov – Havíov    :

eské Budjovice – Kladno    :

Vsetín – Frýdek-Místek    :

Jihlava – Tebí    :

 Poruba volný los

39. kolo, tvrtek 27. prosince 2018

Kladno – Prostjov    :

Tebí – Slavia Praha    :

Ústí nad Labem – Perov    :

Havíov – eské Budjovice    :

Litomice – Jihlava    :

Frýdek-Místek – Benátky    :

Poruba – Vsetín    :

 Kada volný los

40. kolo, sobota 29. prosince 2018

Prostjov – Havíov    :

Slavia Praha – Litomice    :

eské Budjovice – Ústí nad Labem    :

Benátky – Poruba    :

Perov – Tebí    :

Kada – Kladno    :

Jihlava – Frýdek-Místek    :

 Vsetín volný los

41. kolo, tvrtek 3. ledna 2019

Ústí nad Labem– Prostjov    :

Litomice – Perov    :

Tebí – eské Budjovice    :

Vsetín – Benátky    :

Havíov – Kada    :

Frýdek-Místek – Slavia Praha    :

Poruba – Jihlava    :

 Kladno volný los

42. kolo, sobota 5. ledna 2019

Prostjov – Tebí    :

Slavia Praha – Poruba    :

Kladno – Havíov    :

Perov – Frýdek-Místek    :

eské Budjovice – Litomice    :

Kada – Ústí nad Labem    :

Jihlava – Vsetín    :

 Benátky volný los

43. kolo, pondlí 7. ledna 2019

Litomice – Prostjov    :

Tebí – Kada    :

Vsetín – Slavia Praha    :

Benátky – Jihlava    :

Ústí nad Labem – Kladno    :

Frýdek-Místek – eské Budjovice    :

Poruba – Perov    :

 Havíov volný los

44. kolo, steda 9. ledna 2019

Prostjov – Frýdek-Místek    :

eské Budjovice – Poruba    :

Slavia Praha – Benátky    :

Perov – Vsetín    :

Kada – Litomice    :

Kladno – Tebí    :

Havíov – Ústí nad Labem    :

 Benátky volný los

46. kolo, pondlí 14. ledna 2019

Vsetín – Prostjov    :

Jihlava – Perov    :

Benátky – eské Budjovice    :

Tebí – Ústí nad Labem    :

Poruba – Kada    :

Frýdek-Místek – Kladno    :

Litomice – Havíov    :

 Slavia Praha volný los

47. kolo, steda 16. ledna 2019

Prostjov – Benátky    :

eské Budjovice – Jihlava    :

Ústí nad Labem – Litomice    :

Havíov – Frýdek-Místek    :

Kladno – Poruba    :

Kada – Vsetín    :

Perov – Slavia Praha    :

 Tebí volný los

48. kolo, sobota 19. ledna 2019

Jihlava – Prostjov    :

Benátky – Kada    :

Vsetín – Kladno nad Labem    :

Frýdek-Místek – Ústí    :

Slavia Praha – eské Budjovice    :

Poruba – Havíov    :

Litomice – Tebí    :

 Perov volný los

49. kolo, steda 23. ledna 2019

Prostjov – Slavia Praha    :

Kladno – Benátky    :

Havíov – Vsetín    :

Ústí nad Labem– Poruba    :

Kada – Jihlava    :

eské Budjovice – Perov    :

Tebí – Frýdek-Místek    :

 Litomice volný los

50. kolo, sobota 26. ledna 2019

Perov – Prostjov    :

Jihlava – Kladno    :

Benátky – Havíov    :

 Vsetín – Ústí nad Labem    :

Slavia Praha – Kada    :

Poruba – Tebí    :

Frýdek-Místek – Litomice    :

 eské Budjovice volný los

51. kolo, pondlí 28. ledna 2019

Prostjov – eské Budjovice    :

Kladno – Slavia Praha    :

Ústí nad Labem – Benátky    :

Litomice – Poruba    :

Kada – Perov    :

Tebí – Vsetín    :

Havíov – Jihlava    :

 Frýdek-Místek volný los

52. kolo, steda 30. ledna 2019

eské Budjovice – Kada    :

Benátky – Tebí    :

Vsetín – Litomice    :

Jihlava – Ústí nad Labem    :

Perov – Kladno    :

Slavia Praha – Havíov    :

Poruba – Frýdek-Místek    :

 Prostjov volný los

53. kolo, sobota 2. února 2019

Kada – Prostjov    :

Tebí – Jihlava    :

Ústí nad Labem – Slavia Praha    :

Frýdek-Místek – Vsetín    :

Litomice – Benátky    :

Havíov – Perov    :

Kladno – eské Budjovice    :

 Poruba volný los

54. kolo, pondlí 11. února 2019

Prostjov – Kladno    :

Slavia Praha – Tebí    :

Perov – Ústí nad Labem    :

eské Budjovice – Havíov    :

Benátky – Frýdek-Místek    :

Jihlava – Litomice    :

Vsetín – Poruba    :

 Kada volný los

55. kolo, steda 13. února 2019

Havíov – Prostjov    :

Tebí – Perov    :

Ústí nad Labem– eské Budjovice    :

Poruba – Benátky    :

Frýdek-Místek – Jihlava    :

Litomice – Slavia Praha    :

Kladno – Kada    :

 Vsetín volný los

56. kolo, sobota 16. února 2019

Prostjov – Ústí nad Labem    :

eské Budjovice – Tebí    :

Jihlava – Poruba    :

Benátky – Vsetín    :

Kada – Havíov    :

Perov – Litomice    :

Slavia Praha – Frýdek-Místek    :

 Kladno volný los

57. kolo, pondlí 18. února 2019

Tebí – Prostjov    :

Ústí nad Labem– Kada    :

Poruba – Slavia Praha    :

Frýdek-Místek – Perov    :

Litomice – eské Budjovice    :

Vsetín – Jihlava    :

Havíov – Kladno    :

 Benátky volný los

58. kolo, steda 20. února 2019

Prostjov – Litomice    :

eské Budjovice – Frýdek-Místek    :

Jihlava – Benátky    :

Kladno – Ústí nad Labem    :

Kada – Tebí    :

Perov – Poruba    :

Slavia Praha – Vsetín    :

 Havíov volný los

59. kolo, sobota 23. února 2019

Frýdek-Místek – Prostjov    :

Benátky – Slavia Praha    :

Vsetín – Perov    :

Tebí – Kladno    :

Ústí nad Labem – Havíov    :

Poruba – eské Budjovice    :

Litomice – Kada    :

 Jihlava volný los

Prostjov – Poruba    :

Slavia Praha – Jihlava    :

Kladno – Litomice    :

Kada – Frýdek-Místek    :

eské Budjovice – Vsetín    :

Perov – Benátky    :

Havíov – Tebí    :

 Ústí nad Labem volný los

60. kolo, úterý 26. února 2019
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5
„V��ím, že bychom mohli doplnit
trojici favorit	,“ t�ší se na úsp�šnou

prvoligovou jízduprvoligovou jízdu
Jaroslav Lu�ák

�� Jak očekáváte, že se bude sezóna 
2018/2019 vyvíjet?
„Myslím si, že bude velmi zajímavá a přinese 
zase posun v kvalitě druhé nejvyšší soutěže 
v České republice, kterou budeme od letoška 
dalších pět let hrát pod názvem Chance liga.“
�� Jakými pocity vás léto a konfrontace 
s  prvoligovými i  zahraničními soupeři 
naplnily?
„Manažer a  trenér Vykoukal zvolil trochu 
jiný modle přípravy než v minulosti. Nehrá-
li jsme tolik přípravných zápasů jako někteří 
soupeři, zato jsme změřili síly s  kvalitními 
celky jak z  polské, tak slovenské nejvyšší 
soutěže. S  Třebíčí pak proto, že víme, že 
bude hrát aspoň do Vánoc hokej, kterým 
se budou prezentovat kluby napojené na 
extraligu, hrající s  hodně mladými hráči. 
České Budějovice jsou pak kvalita sama 
o sobě. Mohu říct, že s výkony v posledních 
přípravných zápasech jsme byli i přes pro-
hru hodně spokojeni.“
�� Během léta posílili Jestřáby mimo 
jiné Račuk, Žálčík či Zdráhal, naopak 
odešli Drtina, Rudovský i Žovinec. Jak se 
podle vás změnila síla kádru? 
„Pevně věřím, že narostla! Je třeba říct, že 
jediný, kdo odešel proti našemu přání, byl 
Honza Rudovský, i když to byl neobyčejně 
komplikovaný hráč. O  Drtinu i  Žovince 
jsme neměli zájem my, jakožto klub.“
�� Cítíte se takto na konci léta zatím 
nejsilnější ze všech prvoligových předse-
zónních období?
„Nevím, jestli nejsilnější, ale rozhodně 
máme nejvíce kvalitních hráčů za těch šest 
let, co jsem u prostějovského hokeje. Všich-
ni však víme, že jména výkon nedělají, ale já 
pevně věřím, že budeme dobří.“
�� Na jakých pozicích by se mělo muž-
stvo pohybovat během základní části, 
aby naplnilo svůj potenciál?

„Nebudeme si dělat nějaké alibi, hranicí by 
mělo být šesté místo. Rozhodně však věří-
me, že budeme výše! Ale uvidíme, soutěž 
bude velmi dlouhá.“
�� Na čem zejména bude záviset, jestli 
se Jestřábům podaří postoupit do semi-
finále, nebo ne?
„Na tom, do jaké míry budou naši hráči schop-
ni během sezóny předvést, na co mají. To, že 
kvalitou kádr disponuje, víme, ale ta si musí 
vzájemně sednout a hlavně se projevit na ledě. 
K ní se pak musí přidat bojovnost, obětavost, 
schopnost plnit taktické úkoly. A  pak teprve 
může přijít výsledek, který si přejeme.“
�� Koho z patnáctky účastníků favorizu-
jete na boj o extraligu, a kdo naopak zřej-
mě zůstane za branami play-off?

„Tak favority asi uhodne každý, kdo se 
o  hokej jen trochu zajímá. (úsměv) Jsou 
to České Budějovice, Jihlava, Kladno. A já 
pevně věřím, že bychom mohli tu troji-
ci doplnit i  my. Velmi silný bude ale také 
Vsetín, rozhodně i  Přerov. Kdo rozhodně 
za branami zůstane, je Kadaň, z ostatních 
klubů může každý překvapit a favority vel-
mi potrápit.“
�� Oproti předešlým ročníkům bude 
mít první liga lichý počet týmů, jaký to 
může mít vliv na soutěž?
„V  podstatě žádný. Hrajeme více zápasů, 
což je dobré jak pro ekonomiku klubu, tak 
pro fanoušky, a v každé čtvrtině máte jedno 
kolo volno. Víc nic.“
�� Loni se průměrná návštěvnost při-

blížila zpět ke dvěma tisícům. Jaká čísla 
očekáváte a jaká by vás potěšila tentokrát?
„Tak kdo by nechtěl, aby návštěvnost rostla. 
(pousměje se) Byl bych moc rád, kdyby prů-
měrná návštěva v  nové sezóně byla kolem 
dvou a půl tisíce na zápas. Také by mě moc 
potěšilo, aby nebyla pravdou slova, která 
pronesl trenér Vsetína Dopita na adresu na-
šich fanoušků, že se nemohou vůbec srov-
návat s jejich fanoušky a že naše atmosféra 
zápasu je daleko za atmosférou ve Vsetíně...“
�� Připravili jste několik verzí perma-
nentek, s jakým zájmem se zatím setkaly?
„Stejně jako návštěvnost, tak i zájem o per-
manentky každý rok roste. Ale zde je třeba 
říct, že se jedná o velmi pozvolný růst a ani 
tento rok tomu zatím není jinak.“

Už svůj šestý rok v prostějovském hokeji započal 
nedávno Jaroslav Luňák. Olomoucký podnikatel, 
generální manažer zdejšího „A“-týmu a  předseda 
LHK Jestřábi Prostějov je přesvědčen, že se na Hané 
sešel nejkvalitnější hráčský materiál za celou jeho 
éru a věří, že se z něj vyvine i nejlepší mužstvo, které 
se bude společně s českobudějovickým Motorem, 
Kladnem a Jihlavou bít na špici Chance ligy. Stejně 
tak si přeje, aby průměrné domácí návštěvy atakova-
ly dvouapůltisícovou laťku.

1. kolo, sobota 8. zá í 2018:

Prost jov - Vsetín    6:5 PP

Kladno – Frýdek-Místek    4:1

Ústí  – T ebí     3:4 SN

P erov – Jihlava    5:4

eské Bud jovice – Benátky    5:1

Kada  - Poruba    3:5

Haví ov - Litom ice    4:2

Slavia Praha volný los

2. kolo, pond lí 10. zá í 2018

Benátky - Prost jov    6:4

Vsetín - Kada     11:0

Jihlava - eské Bud jovice    7:0

Litom ice - Ústí nad Labem    6:1

Frýdek - Místek - Haví ov    0:3

Poruba - Kladno    2:1 SN

Slavia Praha - P erov    2:4

T ebí  volný los

3. kolo, st eda 12. zá í 2018

Prost jov – Jihlava    3:2

eské Bud jovice – Slavia Praha    5:0

T ebí  – Litom ice    2:1

Kada  – Benátky    6:7 PP

Kladno – Vsetín    5:2

Haví ov – Poruba    2:3

Ústí nad Labem – Frýdek-Místek    :

P erov volný los

4. kolo, sobota 15. zá í 2018

Slavia Praha – Prost jov    :

Frýdek-Místek – T ebí     :

Poruba – Ústí nad Labem    :

Benátky – Kladno    :

P erov – eské Bud jovice    :

Vsetín – Haví ov    :

Jihlava – Kada     :

 Litom ice volný los

5. kolo, st eda 19. zá í 2018

Prost jov – P erov    :

T ebí  – Poruba    :

Ústí nad Labem – Vsetín    :

Kada  – Slavia Praha    :

Kladno – Jihlava    :

Haví ov – Benátky    :

Litom ice – Frýdek-Místek    :

eské Bud jovice volný los

6. kolo, sobota 22. zá í 2018

eské Bud jovice – Prost jov    :

Benátky – Ústí nad Labem    :

Poruba – Litom ice    :

Slavia Praha – Kladno    :

P erov – Kada     :

Vsetín – T ebí     :

Jihlava – Haví ov     :

Frýdek-Místek volný los

7. kolo, pond lí 24. zá í 2018

T ebí  – Benátky    :

Ústí nad Labem – Jihlava    :

Kada  – eské Bud jovice    :

Kladno – P erov    :

Haví ov – Slavia Praha    :

Litom ice – Vsetín    :

Frýdek-Místek – Poruba    :

 Prost jov volný los

8. kolo, st eda 26. zá í 2018

Prost jov – Kada     :

Vsetín – Frýdek-Místek    :

Benátky – Litom ice    :

Jihlava – T ebí     :

eské Bud jovice – Kladno    :

Slavia Praha – Ústí    :

P erov – Haví ov    :

Poruba volný los

9. kolo, sobota 29. zá í 2018

Kladno – Prost jov    :

Ústí nad Labem – P erov    :

Litom ice – Jihlava    :

Frýdek-Místek – Benátky    :

Poruba – Vsetín    :

Haví ov – eské Bud jovice    :

T ebí  – Slavia Praha    :

Kada  volný los

10. kolo, st eda 3. íjna 2018

Prost jov – Haví ov    :

Benátky – Poruba    :

Jihlava – Frýdek-Místek    :

eské Bud jovice – Ústí nad Labem    :

Slavia Praha – Litom ice    :

P erov – T ebí     :

Kada  – Kladno    :

Vsetín volný los

11. kolo, sobota 6. íjna 2018

Ústí nad Labem – Prost jov    :

Litom ice – P erov    :

Frýdek-Místek – Slavia Praha    :

Poruba – Jihlava    :

Haví ov – Kada     :

T ebí  – eské Bud jovice    :

Vsetín – Benátky    :

Kladno volný los

12. kolo, st eda 10. íjna 2018

Prost jov – T ebí     :

Jihlava – Vsetín    :

eské Bud jovice – Litom ice    :

Kada  – Ústí nad Labem    :

Slavia Praha – Poruba    :

P erov – Frýdek-Místek    :

Kladno – Haví ov    :

Benátky volný los

13. kolo, sobota 13. íjna 2018

Litom ice – Prost jov    :

Ústí nad Labem – Kladno    :

Frýdek-Místek – eské Bud jovice    :

Poruba – P erov    :

Benátky – Jihlava    :

T ebí  – Kada     :

Vsetín – Slavia Praha    :

Haví ov volný los

14. kolo, pond lí 15. íjna 2018

Prost jov – Frýdek-Místek    :

eské Bud jovice – Poruba    :

Haví ov – Ústí nad Labem    :

Slavia Praha – Benátky    :

P erov – Vsetín    :

Kada  – Litom ice    :

Kladno – T ebí     :

Jihlava volný los

16. kolo, sobota 20. íjna 2018

Vsetín – Prost jov    :

T ebí  – Ústí    :

eské Bud jovice – Benátky    :

Poruba – Kada     :

Frýdek-Místek – Kladno    :

Litom ice – Haví ov    :

Jihlava – P erov    :

Slavia Praha volný los

17. kolo, sobota 20. íjna 2018

Prost jov – Benátky    :

eské Bud jovice – Jihlava    :

Ústí nad Labem – Litom ice    :

Haví ov – Frýdek-Místek    :

Kladno – Poruba    :

Kada  – Vsetín    :

P erov – Slavia Praha    :

T ebí  volný los

18. kolo, st eda 24. íjna 2018

Jihlava – Prost jov    :

Benátky – Kada     :

Vsetín – Kladno    :

Frýdek-Místek – Ústí nad Labem    :

Slavia Praha – eské Bud jovice    :

Poruba – Haví ov    :

Litom ice – T ebí     :

P erov volný los

19. kolo, sobota 27. íjna 2018

Prost jov – Slavia Praha    :

Kladno – Benátky    :

Haví ov – Vsetín    :

Ústí nad Labem – Poruba    :

Kada  – Jihlava    :

eské Bud jovice – P erov    :

T ebí  – Frýdek-Místek    :

Litom ice volný los

20. kolo, st eda 31. íjna 2018

P erov – Prost jov    :

Jihlava – Kladno    :

Benátky – Haví ov    :

 Vsetín – Ústí nad Labem    :

Slavia Praha – Kada     :

Poruba – T ebí     :

Frýdek-Místek – Litom ice    :

eské Bud jovice volný los

21. kolo, sobota 3. listopadu 2018

Prost jov – eské Bud jovice    :

Kladno – Slavia Praha    :

Ústí nad Labem – Benátky    :

Litom ice – Poruba    :

Kada  – P erov    :

T ebí  – Vsetín    :

Haví ov – Jihlava    :

Frýdek-Místek volný los

22. kolo, pond lí 12. listopadu 2018

eské Bud jovice – Kada     :

Benátky – T ebí     :

Vsetín – Litom ice    :

Jihlava – Ústí nad Labem     :

P erov – Kladno    :

Slavia Praha – Haví ov    :

Poruba – Frýdek-Místek    :

Prost jov volný los

23. kolo, st eda 14. listopadu 2018

Kada  – Prost jov    :

T ebí  – Jihlava    :

Ústí – Slavia Praha    :

Frýdek-Místek – Vsetín    :

Litom ice – Benátky    :

Haví ov – P erov    :

Kladno – eské Bud jovice    :

 Poruba volný los

24. kolo, sobota 17. listopadu 2018

Prost jov – Kladno    :

Slavia Praha – T ebí     :

P erov – Ústí nad Labem    :

eské Bud jovice – Haví ov    :

Benátky – Frýdek-Místek    :

Jihlava – Litom ice    :

Vsetín – Poruba    :

 Kada  volný los

25. kolo, pond lí 19. listopadu 2018

Haví ov – Prost jov    :

T ebí  – P erov    :

Ústí nad Labem – eské Bud jovice    :

Poruba – Benátky    :

Frýdek-Místek – Jihlava    :

Litom ice – Slavia Praha    :

Kladno – Kada     :

 Vsetín volný los

26. kolo, st eda 21. listopadu 2018

Prost jov – Ústí nad Labem    :

eské Bud jovice – T ebí     :

Jihlava – Poruba    :

Benátky – Vsetín    :

Kada  – Haví ov    :

P erov – Litom ice    :

Slavia Praha – Frýdek-Místek    :

 Kladno volný los

27. kolo, sobota 24. listopadu 2018

T ebí  – Prost jov    :

Ústí nad Labem – Kada     :

Poruba – Slavia Praha    :

Frýdek-Místek – P erov    :

Litom ice – eské Bud jovice    :

Vsetín – Jihlava    :

Haví ov – Kladno    :

 Benátky volný los

28. kolo, pond lí 26. listopadu 2018

Prost jov – Litom ice    :

eské Bud jovice – Frýdek-Místek    :

Jihlava – Benátky    :

Kladno – Ústí nad Labem    :

Kada  – T ebí     :

P erov – Poruba    :

Slavia Praha – Vsetín    :

 Haví ov volný los

29. kolo, st eda 28. listopadu 2018

Frýdek-Místek – Prost jov    :

Benátky – Slavia Praha    :

Vsetín – P erov    :

T ebí  – Kladno    :

Ústí nad Labem – Haví ov    :

Poruba – eské Bud jovice    :

Litom ice – Kada     :

Jihlava volný los

Poruba – Prost jov    :

T ebí  – Haví ov    :

Vsetín – eské Bud jovice    :

Benátky – P erov    :

Jihlava – Slavia Praha    :

Litom ice – Kladno    :

Frýdek-Místek – Kada     :

Ústí nad Labem volný los

15. kolo, st eda 17. íjna 2018

Prost jov – Poruba    :

Slavia Praha – Jihlava    :

Kladno – Litom ice    :

Kada  – Frýdek-Místek    :

eské Bud jovice – Vsetín    :

P erov – Benátky    :

Haví ov – T ebí     :

 Ústí nad Labem volný los

30. kolo, sobota 1. prosince 2018

12

Jediný, kdo odešel proti
našemu p�ání, byl Honza Rudovský.

O Drtinu i Žovince jsme nem�li
zájem my, jakožto klub...

 Šéf prostějovského hokeje JAROSLAV LUŇÁK 
o letních odchodech z hráčské kabiny Jestřábů

„
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Ji�í Vykoukal: Ji�í Vykoukal: „M	j vztah „M	j vztah 
k Prost�jovu je velice silný“ k Prost�jovu je velice silný“ Slavný bek minulosti naplno vede hokejové Jestřáby 

a všechny své další aktivity kvůli tomu utlumil

�� Jak vám bývalá kariéra špičko-
vého hráče pomáhá v roli týmové-
ho lodivoda?
„Nejvíc asi v tom, že jsem v hokeji za-
žil spoustu situací, byl u nich přímo 
na ledě. Tím pádem se dokážu lépe 
vžít do pocitů současných hráčů než 
někdo, kdo nemá za sebou to co já. 
Tohle samo o sobě však k trenéřině 
zdaleka nestačí...“
�� Co všechno 
jste tedy musel 
pojmout, aby to 
stačilo?
„Ještě to pořád 
nestačí, musím se 
stále hodně učit. 
Neříkám, že tré-
novat je můj život-
ní cíl, ale dokud 
budu v současné 
roli, musím na 
sobě dál pracovat. 
Ze začátku bylo 
nejtěžší přepnout 
právě z hráčského uvažování do 
role kouče, který potřebuje mít vět-
ší nadhled a ke všemu přistupovat 
podle toho. Trenér musí reagovat 
na dění jak na ledě, tak okolo něj, 
průběžně řešit kromě odvíjející 
se hry i vlastní střídačku a soupe-
ře, případně rozhodčí a další věci. 
Podstatnou součástí samozřejmě je 
příprava týmu, to znamená vlastní 
tréninkový proces a chystání kluků 
na každého konkrétního soupeře, 
k čemuž potřebujete protivníky 
vždy důkladně rozebrat z taktického 
hlediska. Úplně nejtěžší pak asi je 
dostat do hráčů všechno, co chcete 
a co je potřeba tak, aby to v zápasech 
víceméně předváděli. Součástí tre-
néřiny je prostě moc a moc, proto 
se neustále snažím učit, vzdělávat 
i zdokonalovat. Momentálně mě 
tahle práce s lidmi v Prostějově baví, 
klíčové jsou vysoké ambice majitele 
a dobré podmínky vytvořené k fun-
gování klubu.“
�� Dlouhodobě se vidíte spíš 
coby sportovní manažer než kor-
midelník?
„Já sám zatím nevím přesně, co mi 

bude do budoucna nejvíce vyhovo-
vat. Asi záleží na vývoji situace, co 
přinese osud, ve vrcholovém sportu 
dost vrtkavý. Každopádně skloubit 
práci sportovního manažera i tre-
néra je hodně náročné, zejména 
časově. Třeba výše zmíněná příprava 
taktiky na soupeře zabere spoustu 
hodin, pokud chcete ten druhý celek 
rozebrat opravdu důkladně. K tomu 

každý den tréninky s týmem nebo 
zápasy, cestování a samozřejmě 
manažerské záležitosti, přičemž jen 
pouhá administrativní agenda v prv-
ní lize je velmi složitá. Chance liga 
je soutěž uprostřed mezi extraligou 
a druhou ligou, správně zvládnout 
vyřízení plus uzavření veškerých 
smluv včetně přestupů, hostování 
nebo střídavých startů dá fakt zabrat. 
Já mám naštěstí děti už velké, takže se 
své práci můžu naplno věnovat. Když 
chce člověk v dnešní době dělat coko-
liv dobře, musí tomu něco obětovat. 
Všechny ostatní aktivity jsem tudíž 
utlumil a naplno se teď věnuji pouze 
hokejovému Prostějovu.“
�� Netrpí tím osobní život?
„Já myslím, že kdo skutečně žije ho-
kejem, přemýšlí o něm v podstatě 
čtyřiadvacet hodin denně a věnuje 
se mu tím pádem neustále. Když to 
vezmu konkrétně, tak teď máme dva 
dny před utkáním na Slavii (rozhovor 
vznikl ve čtvrtek 13. září - pozn.red.) 
a já už mám v hlavě, jaké hráče má 
pražský celek v kádru, jak vypadá 
tamní stadión, co nás čeká po cestě 
a hlavně jak mančaft na tenhle souboj 

maximálně nachystat po všech strán-
kách tak, abychom zvítězili. Nebo si 
vezměte uplynulý duel s Jihlavou, 
na tu jsem dělal taktickou přípravu 
od dvou hodin odpoledne do devíti 
večer s krátkými přestávkami. Chtěl 
jsem mít čisté svědomí, že kluci do-
stanou co nejvíc užitečných infor-
mací, které by dostat měli. Jakmile 
jsme pak Duklu porazili, dostavila 
se samozřejmě velká radost, že tahle 
práce k něčemu vedla a vyplatila se, 
měla smysl. Naopak přijde třeba 
takové střetnutí jako v Benátkách, 
kupa nesmyslných vyloučení, pro-
hra a naštvání, jestli to vůbec stojí 
za to. Nakonec však musí vždycky 
převážit pozitivní přístup, což je ne-
zbytný základ.“
�� Pokud vezmu aktuální muž-
stvo Jestřábů, připadne mi jeho 
kádr poněkud nevyvážený, 
kvalitativně složený výrazně ve 
prospěch útoku nad obranou. 
Znamená to, že sehnat výborné 
zadáky je těžší než najít skvělé 
forvardy?
„Ano, dá se to takhle říct. Co si bu-
deme nalhávat, i při pohledu do 

české extraligy osobně nevidím tolik 
špičkových obránců, které bych oka-
mžitě chtěl do svého mužstva. Kva-
litních beků, pevných směrem doza-
du a přitom schopných do ofenzivy 
s konstruktivní rozehrávkou, čtením 
hry i vyzrálostí je u nás v republice 
opravdu málo, jde o nedostatkové 
zboží. Proto jsem určitě spokojený 
s tím, jaké obránce máme my tady 
v Prostějově, byť jsou spíš mladšího 
věku a chybí nám vyloženě zkuše-
ný bek. Podle mého názoru jsou 
na tom všechny prvoligové kluby 
podobně, málokde nějaký obránce 
po výkonnostní stránce vyloženě 
vyčnívá. Celkově je nízký počet vý-
borných zadáků tak trochu černou 
dírou hokeje v Česku, důsledkem 
špatné výchovy za uplynulých iks 
let. I když se situace poslední dobou 
možná začíná trochu zlepšovat. Uvi-
díme do budoucna.“
�� Máte vy coby někdejší top bek 
výhodu v tom, že dokážete defen-
zivním svěřencům lépe předat 
postřehy, aby se dokázali reálně 
zlepšovat?
„Je to mravenčí a dlouhodobá práce. 

Hráči hlavně musí sami chtít 
se zlepšovat, přičemž není 
možné je ve věku dost přes 
dvacet let učit základní věci 
jako přijmutí kotouče, rych-
lá rozehrávka, střela z první. 
Tyhle základy musí mít z mlá-
dežnických kategorií, na nich 
se pak dá dál stavět. Pochopi-
telně můžete ty kluky nadrilo-
vat nějakou taktiku s jasnými 
pokyny, co mají na ledě dělat, 
ale jak říkám, po technické 
stránce musí především oni 

sami chtít pracovat na svém hoke-
jovém růstu. Já se jim v tom snažím 
maximálně pomáhat třeba i různý-
mi detaily a kluci sami by museli říct, 
jestli to k něčemu je. Snad ano.“
�� Jaký vztah jste si vytvořil pří-
mo k Prostějovu za pět až šest let 
svého působení tady?
„Velice silný. Moje sepětí s Prostějo-
vem je za tu poměrně dlouhou dobu 
už obrovské, vztah ke všem lidem 
okolo zdejšího hokeje včetně skvě-
lých fanoušků mám hodně intenziv-
ní. Člověk prožije za tolik roků spous-
tu různých vzestupů i pádů, vybuduje 
si přátelství i osobní zodpovědnost 
k místním lidem, což všechno jenom 
utužuje. A momentálně myslím, že 
jdeme opravdu správným směrem, 
což mě moc těší a svým způsobem si 
to užívám. Já jsem takový, že jakmile 
mi něco přiroste k srdci, hrozně nerad 
a těžce to opouštím. Však i během ak-
tivní hokejové kariéry jsem většinou 
zůstal na jednom místě pět až sedm 
let. Teď jsem k téhle metě dospěl 
i tady v Prostějově, tak mě zajímá, co 
bude následovat. (smích) Snad nic 
špatného.“

Existuje několik stěžejních lidí, kteří mají hlavní po-
díl na vzestupu prostějovského mužského hokeje 
v uplynulých letech. Právě takovým člověkem - jed-
ním z nejdůležitějších v tomto směru - bezesporu je 
Jiří Vykoukal (na snímku). Před necelými šesti sezóna-
mi se stal sportovním manažerem LHK Jestřábi, po-
sléze začal navíc dělat i asistenta trenéra a poslední 
takřka dva roky už zdejší „A“-mužstvo vede jako hlav-
ní kouč. Někdejší vynikající obránce tak po pracovní 
stránce nadále zůstává u svého milovaného sportu. 
A to nadmíru intenzivně.

 hokejist

zabijáci 

Minulou sezónu odtáhl v jestřá-
bí kleci skoro kompletně celou 
mladý gólman Jakub Neužil. Sice 
převážně na vysoké úrovni, ale 
někdy jeho výkony přece jen po-
tkaly určité výkyvy. Že by z úna-
vy? Možná, každopádně vedení 
LHK Prostějov se po jarním od-
chodu ještě mladšího Dominika 
Groha rozhodlo brankářský post 
posílit ostříleným bardem Tomá-
šem Štůralou. Na střídavé starty 
z extraligového Zlína.
„Tom je hodně zkušený borec, kte-
rý má za sebou řadu let v nejvyšší 
české soutěži a Kubovi může ulevit 
v jeho vysoké zápasové zátěži. Utká-
ní během základní části Chance ligy 
bude letos ještě víc, a pokud si Jakub 
někdy pořádně odpočine, tak jedině 
dobře. Rádi bychom, aby Tomáš za 
nás odchytal v rámci možností ně-
jakých deset až patnáct střetnutí 
v dlouhodobé fázi,“ ozřejmil pří-
chod Štůraly hlavní kouč a sportov-
ní manažer prostějovských hokejis-
tů Jiří Vykoukal.

Třiatřicetiletý strážce svatyně sice 
v Baťově městě stabilně plní roli 
dvojky, ovšem přesto už absolvo-
val v extralize 76 duelů a navíc má 
bohaté zkušenosti právě s působe-
ním v různých prvoligových klu-
bech převážně formou hostování 
či výše zmíněných střídavých star-
tů. Před dlouhými jedenácti lety 
byl mezi nimi dokonce i Prostě-
jov, takže jde v podstatě o návrat. 
Nyní za Jestřáby dosud nastoupil 
ve dvou přípravných mačích plus 
v mistrovské premiéře proti Vsetí-
nu, která skončila divokým vítěz-
stvím 6:5 v prodloužení.
„Bavil jsem se s vedením Zlína, že 
by bylo dobré, abych si zachytal ně-
jaké zápasy v Chance lize. Loni jsem 
se do branky Beranů moc nedostal, 
tak abych byl furt v permanenci. 
Nakonec se můj mateřský klub do-
mluvil s vedením LHK a já jsem za 
to jen rád,“ těšil se Štůrala na začle-
nění mezi ptačí dravce. Na hanác-
ký klub však nemá nijak příjemné 
vzpomínky. „Abych řekl pravdu, tak 

moc dobré nejsou. V tom ročníku 
2007/08 jsme totiž spadli do druhé 
ligy, na což nerad vzpomínám. Ji-
nak ale do Prostějova jezdím každý 
víkend, jelikož tady mám rodinu,“ 

prozradil vousatý sympaťák a do-
dal: „Pevně věřím, že tentokrát do-
padneme mnohem lépe. Současní 
Jestřábi určitě mají na to, aby bojo-
vali o popředí prvoligové tabulky.“

Směrem dopředu mají hokejoví Jes-
třábi na prvoligové poměry extrém-
ně silnou vozbu hráčů. Stačí jmeno-
vat ostřílené hvězdy Tomáše Divíška, 
Tomáše Nouzu a Jana Starého, další 
zkušené borce Matouše Venkrbce, 
Lukáše Luňáka, Václava Meidla a Da-
vida Dvořáčka, kvalitní posily Marka 
Račuka, Lukáše Žálčíka a Tomáše 
Karpova či dravé mladíky Radka 
Prokeše, Vojtěcha Krejčiříka i On-
dřeje Matýse. Co však obrana s níz-
kým věkovým průměrem a naopak 

vysokým počtem chyb v přípravných 
střetnutích?
Proto sportovní manažer a kouč LHK 
v jedné osobě Jiří Vykoukal průběž-
ně zmiňoval potřebu defenzivní řady 
týmu ještě vyztužit, pokud to jen trochu 
půjde. A těsně před vstupním duelem 
Chance ligy 2018/19 proti Vsetínu 
k tomu došlo, přičemž se stala vpravdě 
historická událost: do Prostějova pre-
miérově ve 105letých dějinách zdejšího 
hokeje zamířil hráč ze zámoří! Konkrét-
ně kanadský zadák Rhett Holland, kte-

rého vedení hanáckého klubu získalo 
na hostování z extraligového Dynama 
Pardubice.
„Věříme, že je to obránce zajímavý jak 
pro naši defenzivu, tak pro místní fa-
noušky. Má za sebou řadu let v různých 
zámořských soutěžích a jednu sezónu 
v Pardubicích, kde ukázal své schop-
nosti. U nás po nezbytné adaptaci roz-
hodně má potenciál pomoci ke zlepšení 
hry celého mančaftu směrem dozadu. 
A fandové snad Rhetta podpoří, když 
jeho působení tady je v podstatě průlo-
movou věcí,“ pousmál se Vykoukal.
„Mě zajímá jediné: pomoct týmu k co 
nejlepším výkonům i výsledkům. Budu 
bojovat za Prostějov na maximum,“ 
stručně pak sdělil sám čtyřiadvacetiletý 
rodák z Calgary, jenž v Kanadě oblékal 
dresy Calgary Royals, Okotoks Oilers, 
Michigan State University a Idaho Ste-
elheads. Co ukáže na Hané?

... posledním pírstkem se stal Rhett Holland, 

Rhett Holland

Zlínská výpomoc Tomáš Štrala v rozhovoru s vedoucím mužstva 
Josefem Ovekou.

Zkušený Tomáš Štůrala 
= vítané zpevnění brankoviště = vítané zpevnění brankoviště
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první zámoský hrá
v historii Prostjova!

JménoPoziceKlubTyp
David DvořáčekÚtočníkHC Sparta Prahaprodloužení smlouvy

Jan StarýÚtočníkHC Dynamo Pardubicesmlouva na jeden rok

Ondřej MiklišObránceHC Sparta Prahaprodloužení smlouvy

Ladislav HavlíkObránceHC Dynamo Pardubiceprodloužení smlouvy

Radek ProkešÚtočníkČEZ Motor České Budějoviceprodloužení smlouvy

Alex RašnerObráncePiráti Chomutovprodloužení smlouvy

Lukáš ŽálčíkÚtočníkHC Dukla Jihlavanová smlouva

Jan ZdráhalObránceHC Dukla Jihlavanová smlouva

Marek RačukÚtočníkHC Slavia Prahanová smlouva

Václav MeidlÚtočníkLHK Jestřábi Prostějovnová smlouva

Tomáš ŠtůralaBrankářAukro Berani Zlínstřídavé starty ze Zlína

Daniel HufBrankářAukro Berani Zlínstřídavé starty ze Zlína

Vojtěch KrejčiříkÚtočníkKadaňhostování

Michael FoltýnObránceHC Oceláři Třinechostování

Mario KellnerObránceSpringfield Jr.přestup

Ondřej MatýsÚtočníkPardubicehostování

Rhett HollandObráncePardubicehostování

JménoPoziceKlubTyp
Marek DrtinaObránceNice (Francie)rozvázání smlouvy

Jan RudovskýÚtočníkHC Frýdek Místekpřestup

Dušan ŽovinecObránceHC Frýdek Místekpřestup

Dominik GrohBrankářHC Slovan Ústí nad Labemhostování

Marek ŠvarcÚtočník......

Matěj ZabloudilÚtočníkHodonín...

Odchody ped a bhem sezóny 2018/19

Píchody ped a bhem sezóny 2018/19

Z toho jsem byl nějakou dobu hod-
ně špatný, mrzelo to. Nedostali jsme 
se totiž do čtvrtfinále, navíc nás v der-
by vyřadil největší rival. Tím větší 
mám teď motivaci pomoct k tomu, 
abychom výsledkově dosáhli ně-
čeho opravdu velkého.  Cíle mám 
vysoké a dost makám na tom, abych 
je dokázal splnit. Samozřejmě nejvíc 
vždycky záleží na celém týmu, jakou 
vytvoří partu a nakolik bude společně 
fungovat. Já chci maximálně přispět 
k tomu, aby všechno běželo dobře,“ 
povídal v létě plejer s podobnými kari-
érními statistikami jako Marek Račuk 
(v extralize přes sto utkání, o patro níž 
dokonce více než tři stovky).
Plánovaný postup do semifinále 
Chance ligy 2018/19 rozhodně 
bere za svůj. „Favorizované kluby 
České Budějovice, Jihlava, Kladno 
nebo Vsetín sice mají vyšší roz-
počet i papírově silnější kádry, ale 
když vezmu nás, tak tady v Prostě-
jově je třeba první lajna taky hodně 
zvučná na jména. Tomášové Di-
víšek a Nouza nebo třeba Honza 
Starý jsou opravdu velké osob-
nosti, a když je my ostatní vhodně 
doplníme, můžeme hrát výborný 
hokej. A klidně konkurovat i těm 
největším favoritům. Uvidí se 
na ledě. Každopádně mám radši 
před sebou něco náročného v tom 
smyslu, že útočíme na vítězství, 
na postup. A mančaft chce být 
úplně nahoře. V takovém ohle-
du mi současní Jestřábi napros-
to vyhovují, jako klub s menším 
rozpočtem zkusíme porážet 
i soupeře s mnohem větším,“ 
pravil Lukáš ještě předtím, než 
se opravdu povedlo skolit hned 
zkraje probíhajícího ročníku 

vsetínské Valachy 
i jeho předchozího 
zaměstnavatele.

11

Sám nevím přesně, co mi bude do budoucna 
nejvíce vyhovovat. Asi záleží na vývoji situace, 

co přinese osud, ve vrcholovém sportu dost vrtkavý. 
Každopádně skloubit práci sportovního manažera 

i trenéra je hodně náročné, zejména časově.
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Víra v Boha a hokej se u prost�jovského Víra v Boha a hokej se u prost�jovského 
kapitána Matouše Venkrbce prolínají:

„Za vít�zství se ale nikdy nemodlím, 

�� Jak vlastně vypadá váš denní pro-
gram, když hrajete domácí zápas?
„Kolem půl deváté dopoledne přijdu 
stejně jako ostatní hráči na stadion 
a  mám nějaký čas na rozcvičku. Ná-
sleduje rozbruslení, porada a jde se na 
oběd. Po něm jezdím domů do Olo-
mouce a  dvě tři hodiny trávím ještě 
s manželkou a dětmi. Kolem patnácté 
hodiny vyrážím zpátky do Prostějo-
va a začíná příprava na zápas. Kromě 
rozcvičení se týká i  chystání výzbroje 
a výstroje. Před samým utkáním máme 
rozbruslení a potom už se jde na věc.“
�� Jste římský katolík. Zajdete si 
ráno do kostela, případně se před 
zápasem modlíte růženec?
„Ráno se modlím obvykle jako každý 
den. Když jsem ještě neměl rodinu, 
chodil jsem do kostela každý den. 
Každopádně se zápasem to nemá nic 
společného. Modlitbě se věnuji, po-
kud jedeme třeba na venkovní utkání. 
Nehrají-li v autobuse žádné filmy nebo 
hudba, naskýtá se pro to spousta pro-
storu. Že bych se ale zvlášť modlil na 
stadionu před zápasem, to určitě ne.“
�� Nikdy v kariéře jste to nedělal?
„Ne, nikdy jsem se nemodlil za vítěz-
ství. Před zápasem se třeba modlím, 
abych dokázal prožít radost ze hry nebo 
svobodu ve hře s ostatními. Ale nikdy 
nešlo o výsledek.“
�� Nestane se tak, že byste nechal 
obětovat mši svatou na úmysl výhry 
v derby s Přerovem?
„Vůbec si to nedovedu představit. (pou-
směje se) Na světě je tolik problémů, 
stačí se jen rozhlédnout kolem sebe. 
Mši za úspěch ve sportu bych neobě-
toval, člověk má řadu větších starostí. 
Neříkám, že hokej je pro mě bezcenný, 
beru ho jako důležitou věc. Nicméně 
na obětování je spousta lepších úmyslů, 
které mají před hokejovým zápasem 
přednost.“ 
�� Ani souboj s  regionálním riva-
lem na to nemá vliv?
„Kdepak. I  kdyby to bylo barážové 
utkání, nemělo by na tyto věci žádný 
vliv.“ 

�� Jak tedy duely proti Zubrům či 
s  dalšími atraktivními týmy jako 
Vsetín berete?
„Speciální jsou atmosférou vytváře-
nou fanoušky, to je jediné specifikum. 
Možná se s kluky ještě trochu více zná-
me. V základní části tam ovšem žádná 
jiná zvláštnost není. Z každého zápasu 
se dají získat maximálně tři body, po-
tkáme se čtyřikrát za sezónu. Hlavní 
rozdíl oproti dalším utkáním je právě 
v atmosféře, její větší bouřlivost se pak 
přenese i  na led. V  play-off se derby 
ještě umocňují, ta momentální pro mě 
ale už pikantní nejsou. Odehráli jsme 
jich strašně moc, už to skoro žádný 
svátek není.“ (úsměv)
�� Takže spíše už ohraná písnička?
„Nechtěl bych to zase úplně shodit. 
Nejde však o  zápasy, které by vyční-
valy. Atraktivních soupeřů je v soutěži 
spousta, těšíme se i  na Budějovice, 
Kladno, Jihlavu. Ve druhé lize jsme se 
těšili na Přerov, protože jsme věděli, že 
hra bude mít určitou kvalitu. Oproti 
zápasům s  Frýdkem-Místkem nebo 
Břeclaví to byl rozdíl. V první lize mají 
ale všechny týmy takovou úroveň, že 
člověk může jako speciální brát poma-
lu každé utkání.“
�� Jste kapitánem, necítíte proto 
při atraktivních zápasech větší tíhu 
odpovědnosti?
„Určitě ne, zápasy jsou pro kapitána 
stejné jako pro zbytek mužstva. Ne-
cítím žádnou výjimečnou odpověd-
nost, protože odpovědní jsme jak 
já, tak i ostatní kluci. V  týmu máme 
výborné lídry jako Tomáše Divíš-
ka a  Nouzu, Lukáše Luňáka a  další. 
Před ničím se neschovávají a  umějí 
jít příkladem, když je potřeba. Žádné 
břemeno nenesu. Ve finále musí stejně 
každý z nás vzít odpovědnost na sebe 
a ne jen spoléhat na ostatní.“
�� V Prostějově plníte funkci kapi-
tána třetí sezónu. Neměl jste s tím 
zpočátku problém?
„Je pravda, že to pro mě znamenalo 
novou roli. Kapitána jsem před dvěma 
roky začal mezi muži dělat poprvé. Za-

bíral jsem si to asi víc, než bylo nutné, re-
spektive už to ovlivnilo můj výkon. Po 
první sezóně jsme se o tom bavili i s Jir-
kou Vykoukalem, že v kapitánství mám 
rezervy z pohledu pozice lídra i výkonu. 
Poté jsem s tím ale začal pracovat, přišli 
také právě zkušení kluci, kteří mi s od-
povědností pomohli. Jakási svázanost 
šla pryč a už se nevrátila.“
�� Právě, že „céčko“ vám zůstalo 
i poté, co se v kabině objevili starší 
a  zkušenější Tomášové Divíšek 
s Nouzou. Jak tenhle fakt berete?
„Asi všechno vychází z  toho, že jsme 
s Lukášem Luňákem tady v Prostějově 
nejdéle ze současných hráčů, vlastně už 
šestý rok. Když ´Divoch  ́ a  ´Nouzič́  
loni přišli, zůstal jsem kapitánem a nijak 
zvlášť se to neřešilo, protože není úplně 
rozhodující, kdo z nás má tu funkci. 
Oni mají i tak v kabině významné 
slovo, stejně jako další zkušení 
borci. A své můžou určitě říct 
i mladší kluci. Důležité je hlav-
ně co nejlepší fungování 
celého týmu jak v kabině, 
tak především na ledě. 
A  z  tohoto pohledu 
je větší počet lídrů 
v kádru super.“

�� Jak na vás vůbec působí muž-
stvo po letních změnách na sou-
pisce?
„Podle mě máme minimálně stejně 
kvalitní tým jako v minulé sezóně, spíš 
ještě silnější. S řadou šikovných hráčů, 
kteří umějí pěkný hokej a chtějí ho li-
dem předvádět. Zatím to však v obmě-
něném složení do sebe ještě tak úplně 
nezapadá, naše výkony v přípravě ne-
odpovídaly velkému potenciálu man-
čaftu. Jak už jsem ale řekl, není potřeba 
panikařit, ovšem kolektivní projev mu-
síme postupně zvednout tak, aby od-
povídal kvalitám jednotlivců. Přenést 
zmíněný potenciál do zápasů. První 
dva domácí zápasy dopadly dobře, ale 
v Benátkách nám to nevyšlo.“
�� Jak vysoko tedy vidíte ambice? 
Vedení vyhlásilo za cíl postup do 
semifinále...
„Náš současný kádr jednoznačně má 
na to, aby v první lize bojoval o nejlepší 
čtverku, jen musí na ledě začít fungovat 
jako opravdový tým. Sehrát se, vyladit 
a  dostat úroveň hry výš. Abychom 
nebyli výborní pouze na papíře. Vzpo-
mínám si na jednu sezónu v minulosti, 

kdy jsme 
v y h l a š o -

vali útok na 
postup a  místo 

toho skončili před-
poslední, tvrdě bojo-

vali o záchranu... (pou-
směje se) Tím pádem je 
na místě určitá pokora, 

na druhou stranu účast 
v  prvoligovém 

semifinále je pro náš tým 
v  současném složení roz-
hodně reálná. A nebylo by 
dobře se za něco přehnaně 
schovávat, vyhlašovat ně-
jaké alibisticky nízké cíle. 
Zásadní je hrát stabilně 
kvalitní hokej bez delších 
výpadků, potom na elitní 
kvarteto soutěže určitě 
můžeme útočit. Obec-
ně by touhou každého 
sportovce mělo být 
vždycky vítězství, skon-
čit první.“
�� Koho považujete 
za největší favority nového roční-
ku CHANCE ligy?
„Pro mě je to určitě Jihlava, která mi 
přijde výkonnostně víc konzistentní 
než třeba České Budějovice, další 
z top favoritů. I když na jihu Čech teď 
mají coby kouče Vaška Prospala, vel-
kou hokejovou osobnost. Navzdory 
dílčímu omlazení je nutné počítat 
s  Kladnem včetně Jardy Jágra, dost 
vysoko určitě bude mířit posílený 
Vsetín, své ambice tradičně má Pře-
rov, osobně bych nepodceňoval ani 
výrazně omlazenou Slavii Praha nebo 
některé jiné kluby, například Ústí nad 
Labem či extraligové farmy s rychlými 
dravými mladíky. Boj o osmičku pro 
play-off a  zejména o  elitní šestku až 
čtyřku bude hodně těžký, vyrovnaný 
a natěsno. Myslím si, že možná trochu 
odskočí ostatním Jihlava s  Budějice-
mi, dál se uvidí. My se samozřejmě 

chceme taky pohybovat někde na-
hoře.“
�� V  sedmém kole soutěže máte 
volno. Přijde příští pondělí vhod, 
zvlášť po těžkých zápasech s Přero-

vem a  Českými Bu-
dějovicemi?
„Ano. Když nad tím 
přemýšlím, je to su-
per. Vložené pon-
dělky jsou vždycky 
nepříjemné, v  týd-

nu pak máte 

hned tři zápasy. Po takových těžkých 
soupeřích je pondělí bez utkání ideální, 
budeme toho mít plné kecky. Navíc to 
znamená i  volnou neděli. Člověk má 
více času na rodinu, což já osobně vždyc-
ky ocením. Je fajn, že nám volné kolo ne-
padlo na začátek soutěže, to by nám pak 
mohla chybět rozehranost.“
�� Volná neděle - čili budete mít čas 
zajít si do kostela. Mám pravdu?
„Přesně tak. V neděli chodíme s ro-
dinou do kostela vždycky. Když se 
ale druhý den hraje, máme trénink 
a musíme to lepit trochu operativně. 
Dopoledne nemůžu, jde jen rodina 
a  já jdu pak večer. Rozbije vám to 
program. Neděle je navíc jediným 
obvykle volným dnem. Když není, 
žádný jiný nemáme. O to lepší volné 
kolo v pondělí je, neděli máme pro 
sebe a  můžeme ji strávit společně 
jako rodina.“  

Dříve chodil do kostela prakticky každý den. Nyní už tolik pro-
storu nemá, jeho přístup k Bohu se ale nezměnil. S prosbami 
za dobrý výsledek s hokejovým Prostějovem se mu Matouš 
Venkrbec nesvěřuje. Ani formou obětování bohoslužby. 
Něco takového si devětadvacetiletý útočník prvoligových 
Jestřábů ani nedokáže představit. „Neříkám, že hokej je 
pro mě bezcenný, beru ho jako důležitou věc. Nicméně na 
obětování mše je spousta lepších úmyslů, které mají před 
zápasem přednost,“ uvědomuje si. Před zápasy se modlí, 
často v autobuse při cestě na soupeřův stadion. Jde mu ale o 
ušlechtilejší věci, než je vítězství. „Abych dokázal prožít radost 
ze hry nebo svobodu ve hře s ostatními,“ prozradil Venkrbec 
v exkluzivním rozhovoru, který se netočil jen kolem hokeje. 
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VYZTUŽENÁ OBRANA 
Z VYSOÈINY

Do kádru Jestřábů přibyl jako jedna 
z prvních tváří. Šestadvacetiletý rodák ze 
Dvora Králové Jan Zdráhal má za sebou 
mládež- nickou kariéru v  Pardu-

bicích, za něž sehrál 
také přes pade-

sátku extraligo-
vých utkání 
a naskočil i do 
sedmi soubo-

jů Champions 
Hockey League, 

mimo to 

hostoval i  v  prvoligových týmech 
Hradce Králové, Třebíče, Havlíčkova 
Brodu i  Šumperku, aby se nakonec 
uchytil v  kádru navrátilce do nejvyšší 
soutěže z  Jihlavy. Za Duklu sehrál 48 
utkání. „Stál jsem o něj dlouhodobě, už 
třetím rokem. Loni hrál extraligu, tak to 
nevyšlo, nyní by měl patřit k nejlepším 
obráncům v soutěži,“ věří Jiří Vykoukal, 
trenér a sportovní manažer LHK Jestřá-
bi Prostějov.

RAÈUK SI DAL BODOVÝ CÍL: 
PØES PADESÁT

Chomutovský odchovanec má na kon-
tě více než stovku odehraných duelů 
v nejvyšší české soutěži, k tomu čerstvě 
dovršil dvoustovku střetnutí na prvoli-
gové scéně převážně za Kadaň, v minulé 
sezóně pak za Slavii Praha. Před aktuál-

ním ročníkem přišel rozdávat radost 
mezi Jestřáby.
„Můj agent mi řekl, že Prostějov má 
zájem, tak jsem se sešel s panem Vy-

koukalem. Něco jsme si řekli, 
vzájemně si vyměnili názo-

ry a já díky tomu zjistil, 
že tady chci hrát. Pro-

to jsem zde,“ lako-

nicky popsal šestadvacetiletý útočník 
svůj jarní příchod na novou štaci.
Osobní ukotvení v Chance lize nebere 
jako žádnou degradaci. „Je pravda, že 
mám za sebou víc než sto extraligových 
zápasů, ale své momentální působení 
v  první lize určitě neberu jako něco 
špatného. Prostě se tak vyvinula situa-
ce. A když si vezmete současný hokej, 
tak jsou případy, kdy hokejista vylítne 
během dvou let z  nižší soutěže až do 
NHL. Možné je úplně všechno. A jestli 
hrát extraligu s  ice-timem nějakých 
osm minut, nebo mít v první lize třeba 
dvacet minut na ledě, to je dost pod-
statný rozdíl,“ upozornil Račuk.
Hned od příchodu do hanáckého 
oddílu cítil, že tady má dost velkou 
důvěru. „Určitě mi vyhovuje, když na 
mě trenér i celý klub budou spoléhat, 
věřit mi. Jsem spíš vůdčí typ, který rád 
mančaft táhne a bere zodpovědnost na 
sebe. Pokud se mi to tady v Prostějově 

bude dařit, tím líp,“ přál si před startem 
mistrovských bojů. Uvítal i vysoké cíle 
stanovené šéfem LHK Jaroslavem 
Luňákem. „První a  podle mých dosa-
vadních zkušeností hodně důležitá věc 
bude, abychom skončili co nejvýš po 
základní části. Ideální by bylo dostat se 
do nejlepší čtyřky a tím pádem začínat 
play-off v  domácím prostředí, což by 
nám mohlo dost významně pomoct ke 
čtvrtfinálovému postupu. Já osobně vě-
řím, že semifinále tady bude,“ řekl pevně 
novopečený Jestřáb.
A vzápětí ukázal, jak nehod-
lá být žádným alibistou. 
Čím? Určením své 

vlastní výkon-
nostní mety! „Ještě 

nikdy jsem si nedával 
vyloženě osobní cíl, 

kolik chci udělat bodů za 
sezónu. Tentokrát jsem to 
změnil a  takový závazek si 
dal, konkrétně nad padesát 
kanadských bodů,“ neváhal Račuk 

veřejně vyhlásit. V  prvních třech utká-
ních dosáhl urostlý potetovaný chlapík 
bilance 2 + 3, tudíž za splněním předse-
vzetí vyrazil hodně rázným krokem.

ŽÁLÈÍK TOUŽÍ 
PO TÝMOVÉM ÚSPÌCHU

Trhat obrany soupeřů dokáže nadmíru 
zdatně i sedmadvacetiletý rychlík, jenž 
hokejově vzešel z  Opavy a  následně 
prošel mnoha tuzemskými působišti. 
Postupně vystřídal druholigový Šum-
perk, prvoligový Beroun a extraligovou 
Spartu Praha, aby se během dalších let 
trvaleji usídlil ve druhé nejvyšší soutěži 
ČR (Litoměřice, opět Šumperk, České 
Budějovice, Prostějov). Minulou se-
zónu strávil s  jihlavskou Duklou mezi 
národní elitou, načež se po sestupu roz-

hodl vrátit do jestřábího hnízda.
Proč vlastně? „Velkou roli sehrálo 
mé předchozí působení tady. Ten-
krát se mi tu docela dařilo, cítil jsem 
se v mužstvu dobře, odnesl si pěkné 
pocity. Všechno jsem zde v Prostějo-
vě poznal, hlavně jsme měli v kabině 
super partu. A protože se mančaft od 

té doby zase tak moc nezměnil, táhlo 
mě to sem. Podstatný význam má 

i osoba trenéra Jirky Vykoukala, který 
mě opravdu chtěl. Pokud hokejista 
cítí takový zájem a podporu ze strany 

kouče, zvlášť takové osobnosti, je to 
pro něj důležité,“ vypíchl Lukáš Žálčík 

klíčové faktory svého jarního roz-
hodnutí.

Z druhé poloviny ročníku 
2016/17 ve službách 

elhákáč- ka i z uplynulého 
roku v Duk-
le si prý odnesl 
hromadu smutku. 

„Jak každý ví, s  Jihla-
vou jsme spadli z extraligy. 
A  mou nejsilnější vzpomínkou 

na Prostějov bohužel je, jak jsme 
v předkole play-off vypadli s Přerovem. 

     p edstavujeme nové tvá e v jest ábím hnízd  aneb koho p ivítala kabina prost jovských  

VYZT ŽUŽENÁÁOBRANA

Právě na těchto dvou borcích postavil 
prostějovský hokejový klub oficiální pre-

zentaci svého letního posílení hráčské sou-
pisky. Oba jsou útočnými snajpry s extraligovými 

zkušenostmi schopnými produkovat kanadské body ve pro-
spěch mužstva po hrstech. Jeden znatelný rozdíl tu však exis-
tuje. Zatímco Marek Račuk zamířil do LHK premiérově v karié-
ře, Lukáš Žálčík se na Hanou vrátil po svém dřívějším působení.

T I NEJV TŠÍ LETNÍ POSILY? Bek Jan Zdráhal a ofenzivní 
Marek Ra uk a Lukáš Žál ík!

Dlouho neměli jistotu, že v LHK Jes-
třábi skutečně budou během aktu-
ální sezóny působit. V letní přípravě 
totiž fungovali jako součást hráčské-
ho kádru prostějovských hokejistů 
takzvaně na zkoušku. Nakonec však 
přesvědčili o  svých schopnostech 
a  vedení hanáckého oddílu po přá-
telských duelech oznámilo: zůstávají!
Tento pro ně radostný verdikt uslyšeli 
obránci Michael Foltýn a Mário Kell-

ner + útočníci Tomáš Karpov, Voj-
těch Krejčiřík i  Ondřej Matýs. „Kluci 
svým přístupem k tréninku i zápasům 
a  samozřejmě také svými schopnost-
mi ukázali, že mají na to být zařazeni 
na naši soupisku 2018/19,“ vysvětlil 
stručně, ale jasně kouč ptačí letky Jiří 
Vykoukal.
Nejzajímavějším jménem z  uvedené 
pětice určitě je Tomáš Karpov. Vždyť 
devětadvacetiletý forvard je kmenovým 

členem HC Sparta Praha, v  minulosti 
odehrál za tento slavný klub 52 extraligo-
vých střetnutí a posledních pět let strávil 
v  britském Basingstoke Bison, s  nímž 
získal tři mistrovské tituly. A v uplynulé 
sezóně se navíc stal nejproduktivnějším 
hokejistou tamní nejvyšší soutěže.
„Anglický hokej je na trochu jiné úrovni 
než první liga v Česku. Podle kanadské-
ho bodování z ostrovů to vypadá, že se 
můžu takhle prosazovat i  tady, ale ten 

průměr bodu na utkání asi není reálný. 
Moje role v Prostějově bude jiná. Zde 
je skvělý ofenzivní tým a já chci do něj 
dobře zapadnout i  pomoci zkušenost-
mi, které jsem si z těch nejvypjatějších 
bojů přinesl. Chci být platný také svým 
pohybem, šikovností a dobrým čtením 
hry. Dlouho jsem v rodné zemi nehrál 
a chci dokázat, že na hokej v Česku po-
řád mám,“ odhalil úspěšný student svůj 
tuzemský plán.
To řízný zadák Michael Foltýn nejde 
v  třiadvaceti letech pro ránu daleko 
a  během zahajovacího přáteláku proti 
Katowicím podstoupil férovou bitku 

s protihráčem. „Vyznávám tvrdou hru, 
s ničím a s nikým se nepářu. Je mi jedno, 
jestli proti mě stojí dvoumetrový kolos 
nebo střízlík, jdu prostě do něho. V bran-
kovišti nedám nikomu nic zadarmo. To 
je moje práce, pohlídat našeho gólmana 
a naši svatyni. Nemám problém shodit 
rukavice a bojovat za svůj tým,“ vyznal se 
bojovník upřímně.
Pro tyto dva borce – stejně jako pro 
Krejčiříka, Matýse i  Kellnera – platí 
jedno společné: sice je v sestavě Jestřá-
bů najdete až někde ve třetí či čtvrté 
pětce, ale přesto udělají maximum pro 
kolektivní úspěch!
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kanadských bodů,“ neváhal Račuk 
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trvaleji usídlil ve druhé nejvyšší soutěži
ČR (Litoměřice, opět Šumperk, České
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Budějovice, Prostějov). Minulou se-
zónu strávil s  jihlavskou Duklou mezi
národní elitou, načež se po sestupu roz-

hodl vrátit do jestřábího hnízda.
Proč vlastně? „Velkou roli sehrálo
mé předchozí působení tady. Ten-
krát se mi tu docela dařilo, cítil jsem
se v mužstvu dobře, odnesl si pěkné
pocity. Všechno jsem zde v Prostějo-
vě poznal, hlavně jsme měli v kabině 
super partu. A protože se mančaft od

té doby zase tak moc nezměnil, táhlo
mě to sem. Podstatný význam má

i osoba trenéra Jirky Vykoukala, který 
mě opravdu chtěl. Pokud hokejista
cítí takový zájem a podporu ze strany 

kouče, zvlášť takové osobnosti, je to
pro něj důležité,“ vypíchl Lukáš Žálčík 

klíčové faktory svého jarního roz-
hodnutí.

Z druhé poloviny ročníku
2016/17 ve službách

elhákáč- ka i z uplynulého
roku v Duk-
le si prý odnesl
hromadu smutku.

„Jak každý ví, s  Jihla-
vou jsme spadli z extraligy.
A  mou nejsilnější vzpomínkou

na Prostějov bohužel je, jak jsme
v předkole play-off vypadli s Přerovem.

Byli zkoušeni a uspìli: kádr tìsnì pøed prvním buly
vyztužili Karpov, Krejèiøík, 
Matýs, Foltýn, Kellner a ...

Jan Zdráhal

Marek Ra uk

Lukáš Žál ík

= vítané zpevnění brankoviště

Mário Kellner Ond ej MatýsVojt ch Krej i íkTomáš Karpov Michael Foltýn
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Ladislav HAVLÍK

RHETT HOLLAND

obránce

obránce

2222

9696

Výška: 187 cm   Váha: 90 kg
pøezdívka: Havlis

pøedchozí pùsobištì:
HC Dynamo Pardubice

Výška: 188 cm  Váha: 100 kg
pøezdívka: Holly

pøedchozí pùsobištì:
HC Dynamo Pardubice

21. 4. 1992 21. 4. 1992

25. 9. 1993 25. 9. 1993

Michael FOLTÝN
obránce 8484

Výška: 185 cm   Váha: 82 kg
pøezdívka: Fol�as

pøedchozí pùsobištì:
HC Frýdek-Místek

6. 9. 1994 6. 9. 1994
Matìj BAŽANT

obránce 1111
Výška: 181 cm   Váha: 89 kg

pøezdívka: Baži
pøedchozí pùsobištì:
HC Stadion Litomìøice

27. 1. 1996 27. 1. 1996
Alex RAŠNER

obránce 2727
Výška: 181 cm   Váha: 83 kg

pøezdívka: Raši
pøedchozí pùsobištì:

Piráti Chomutov

12. 2. 1996 12. 2. 1996
Daniel KOLÁØ

obránce 44
Výška: 194 cm   Váha: 94 kg

pøezdívka: Kolda
pøedchozí pùsobištì:

SHK Hodonín

27. 9. 1992 27. 9. 1992

Jakub NEUŽIL
brankáø 1

Výška: 189 cm   Váha: 85 kg
pøezdívka: Neužka

pøedchozí pùsobištì:
HC Stadion Vrchlabí

9. 11. 1994 9. 11. 1994

„V minulé sezóně prokázal své kvality tím, že ji poprvé
v kariéře odchytal celou a dobře. Teď ho čeká ještě těžší krok 
v tom, aby sám sobě, prostějovskému vedení a třeba i Spartě 
potvrdil, nakolik jsou jeho schopnosti trvalé i stabilní.“

„Něco už si odehrál v extralize a letos by měl udělat další 
krok v hierarchii našich zadních řad směrem nahoru. 
Hru má založenou na velkém důrazu, k tomu potřebuje 
přidat kvalitní rozehrávku i využití své tvrdé střely.“

„Kanadský borec by měl platit za důrazného obránce
s dobrou rozehrávkou i střelou. Cenný je pro nás tím, že 
jako jediný z celé soupisky je držením hole pravák a my 
se toho budeme snažit maximálně využít.“

„Vynikající defenzivní bek trávící v Prostějově již 
několikátý rok. Spolehlivý ve hře dozadu, v plnění 
obranných povinností je opravdu hodně poctivý. 
Maximálně ho proto využíváme při oslabeních.“

„Prošel si těžkým zraněním a vrací se do velkého hokeje. 
Měl by plnit roli důrazného beka, jenž nikomu nedá nic 
zadarmo a klidně se může stát zlým mužem naší sestavy, 
přes kterého nikdo nepřejde. Platný i na oslabení.“

„Technický zadák, který v Prostějově sbírá zkušenosti, 
je součástí týmu a v případě potřeby bude kdyko-
liv připraven naskočit do sestavy. Patří k nejmladším 
členům kolektivu, má tedy ještě všechno před sebou.“

„Velice nadějný a technický obránce, jenž by měl
v letošní sezóně potvrdit své extraligové ambice. To 
znamená herní přehled, kvalitní bruslení a možná i roli 
nejtechničtějšího beka v našem kádru.“

O�ima realiza�ního týmu:

O�ima realiza�ního týmu:

O�ima realiza�ního týmu:

O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:

Daniel HUF
brankáø 22

Výška: 177 cm   Váha: 72 kg
pøezdívka: Hufíno

pøedchozí pùsobištì: 
Aukro Berani Zlín

17. 4. 1999 17. 4. 1999
Kryštof ROCHLA

brankáø 2
Výška: 183 cm   Váha: 64 kg

pøezdívka: Rochli�
Pøedchozí pùsobištì:

LHK Jestøábi Prostìjov

10. 11. 1999 10. 11. 1999
Jan ZDRÁHAL

obránce 34
Výška: 186 cm   Váha: 100 kg

pøezdívka: Zdráhy
pøedchozí pùsobištì:

HC Dukla Jihlava

26. 5. 1991 26. 5. 1991
Tomáš ŠTÙRALA

brankáø 42
Výška: 182 cm   Váha: 82 kg

pøezdívka: Št�ry
souèasné pùsobištì:

Aukro Berani Zlín

5. 1. 1985 5. 1. 1985

Marek RAÈUK
útoèník 6969

Výška: 193 cm   Váha: 99 kg
pøezdívka: Rá�a

pøedchozí pùsobištì:
HC Slavia Praha

2. 6. 1992 2. 6. 1992
RADEK PROKEŠ

útoèník 1010
Výška: 185 cm   Váha: 82 kg

pøezdívka: Proky
pøedchozí pùsobištì:

ÈEZ Motor Èeské Budìjovice

22. 1. 1995 22. 1. 1995
Vojtìch KREJÈIØÍK

útoèník 1515
Výška: 185 cm   Váha: 85 kg

pøezdívka: Krej�a
pøedchozí pùsobištì:

SK Trhaèi Kadaò

16. 3. 1998 16. 3. 1998
Ondøej MATÝS

útoèník 7777
Výška: 183 cm   Váha: 68 kg

pøezdívka: Maty
pøedchozí pùsobištì:

HC Dynamo Pardubice

28. 5. 1999 28. 5. 1999
David DVOØÁÈEK

útoèník 2121
Výška: 180 cm   Váha: 80 kg

pøezdívka: Dvo�ka
pøedchozí pùsobištì:
HC AZ Havíøov 2010

4. 6. 1992 4. 6. 1992

Václav MEIDL
útoèník 99

Výška: 193 cm   Váha: 104 kg
pøezdívka: Mejdlo

pøedchozí pùsobištì:
HC AZ Havíøov 2010

27. 5. 1986 27. 5. 1986
Lukáš LUÒÁK

útoèník 1616
Výška: 177 cm   Váha: 80 kg

pøezdívka: Lu�as
pøedchozí pùsobištì:

HC Sparta Praha

3.5.1989 3.5.1989
Matouš VENKRBEC

útoèník 9797
Výška: 193 cm   Váha: 90 kg

pøezdívka: Krbec
pøedchozí pùsobištì:

HC ÈSOB Pojiš�ovna Pardubice

11. 5. 1989 11. 5. 1989

Lukáš ŽÁLÈÍK
útoèník 9090

Výška: 185 cm   Váha: 88 kg
pøezdívka: Žal�a

pøedchozí pùsobištì:
HC Dukla Jihlava

15. 10. 1990 15. 10. 1990

Tomáš KARPOV
útoèník 4444

Výška: 178 cm   Váha: 83 kg
pøezdívka: Karpik

pøedchozí pùsobištì:
Basingstoke Bison

9. 3. 1989 9. 3. 1989

obranných povinn
Maximálně ho proto

Ondøej MIKLIŠ
obránce 8787

Výška: 185 cm   Váha: 84 kg
pøezdívka: Miky

pøedchozí pùsobištì:
HC Benátky nad Jizerou

5. 5. 1996 5. 5. 1996

členům kolektivu, m

Tomáš DIVÍŠEK
útoèník 8282

Výška: 193 cm   Váha: 109 kg
pøezdívka: Divoch

pøedchozí pùsobištì:
HC Most

19. 7. 1979 19. 7. 1979

p
znamená herní přehl
nejtechničtějšího bek

Tomáš NOUZA
útoèník 5555

Výška: 183 cm   Váha: 84 kg
pøezdívka: Nouzik

pøedchozí pùsobištì:
ÈEZ Motor Èeské Budìjovice

25. 9. 1982 25. 9. 1982

jako jediný z celé soup
se toho budeme snažit

Jan STARÝ
útoèník 2323

Výška: 185 cm   Váha: 88 kg
pøezdívka: Starda

pøedchozí pùsobištì:
HC Dynamo Pardubice

7. 2. 1986 7. 2. 1986

zadarmo a klidně se m
přes kterého nikdo ne

Mário KELLNER
obránce 3232

Výška: 185 cm   Váha: 75 kg
pøezdívka: Mário

pøedchozí pùsobištì:
New Jersey Rockets

6. 3. 1999 6. 3. 1999

Hlavní trenér: 

Jiøí
VYKOUKAL

Asistent trenéra: 

Ivo
 PEŠTUKA

Trenér brankáøù: 

Štefan
ŽIGÁRDY

Kondièní trenér: 

David
SKØIVÁNEK

Vedoucí mužstva: 

Josef 
OVEÈKA

Kustod: 

Michal
ÈERNÝ

Masér: 

Lukáš
DUBA

Lékaø: 

Radomír HOLIBKA

REALIZAÈNÍ TÝM

„Velmi zkušený gólman, který nám bude vypomáhat 
v některých utkáních tak, aby si Kuba odpočinul. 
Věříme, že své zápasy dokáže odchytat na vysoké úrovni 
odpovídající co nejčastějšímu bodovému zisku.“

„Mladý nadějný kluk ze Zlína, který u nás bude sbírat 
zkušenosti a zároveň šlapat na paty Kubovi Neužilovi. 
Potřebuje celou sezónu v Prostějově pořádně pracovat, 
aby se zde výkonnostně posunul co nejvíc dopředu.“

„Prostějovský odchovanec, který toho v minulém 
ročníku moc neodchytal a nedávno se navíc zranil. Po 
uzdravení musí na sobě makat s cílem dostat se časem na 
pozici místní dvojky, výhledově třeba i jedničky.“

„Zkušený bek s nejtvrdší střelou v extralize, od něhož 
očekáváme bodový přínos na přesilovkách, herní rozva-
hu a výbornou rozehrávku. V naší současné obraně by 
měl být jejím lídrem s ofenzivnějším zaměřením.“

O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:

„Svým důrazem platí prakticky na každého útočníka, nedá 
nikomu nic zadarmo, a když se mu hodí kostička do rohu, on 
si tam pro ni dojede. Také je zapojený do první přesilovkové 
pětky, čímž může prokázat i své ofenzivní předpoklady.“

„Mladý kluk, jenž v Prostějově bude sbírat zkušenosti. 
Po návratu z Ameriky si musí postupně zvykat na evrop-
ský hokej a konkrétně na styl české první ligy. Určitě má 
zajímavý potenciál do příštích let.“

„Nejzkušenější hráč našeho kádru bude mít těžké obhajo-
vat pozici nejlepšího střelce celé Chance ligy. Sezónu ale 
začal skvěle a pořád má na to dirigovat mančaft  z pozice 
prvního centra, vést jej i ukočírovat jako správný lídr.“

„Hodně ostřílený člen elitní pětky, nesmírně platný 
svou schopností pravidelně bodovat. Věříme, že se teď 
střelecky odšpuntuje a jako obvykle se stane naší smrtící 
zbraní nejen na přesilovce.“

O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:O�ima realiza�ního týmu:

„Třetí do party borců z první útočné formace plnící v ní spíš 
defenzivnější úkoly, ale přitom schopný i výborně zaútočit. 
Má skvělou střelu zápěstím společně s výběrem místa na 
zakončení plus nejlepší samostatné nájezdy z týmu.“

„Další ze zkušenějších hokejistů, od něhož budeme chtít 
potvrzení schopností. Týmový hráč, silný na buly, umí 
rozdat puky. Má potenciál být ještě přínosnější do útoku 
i do obrany, viz play-off  na jaře.“

„Mládí strávil ve Spartě, kde nakoukl i do extraligy mužů, 
potom hrál a studoval pět let v Anglii. Velice dobře čte 
hru, dokáže si vyhovět s Lukášem Luňákem a tahle pětka 
by měla umět střílet góly, přitom je nedostávat.“

„Společně s Matoušem Venkrbcem služebně nejstarší 
člen kádru, jeho duše. Je naším specialistou na osla-
bení, v této formaci plní vůdčí roli. V současném týmu 
stabilně patří do třetí pětky.“

„Kapitán a srdce mančaft u. Znovu spoléháme na jeho 
bodové příspěvky vstřelenými góly a asistencemi, 
kromě toho se objevuje na přesilovkách i oslabeních a je 
přirozeným tahounem kabiny.“

„Při svém mládí vyniká důrazem a celoplošným hokejem, 
dokáže hrát dobře směrem dopředu i dozadu. Univerzál 
použitelný na jakékoliv místo v sestavě, díky dohrávání 
soubojů z něj mají soupeři na ledě respekt.“

„Mladý útočník, co odmítl nabídku Budějic a dal přednost 
nám, chtěl jít do Prostějova. Podobně jako Dvořka takový 
štírek, motorová myš s rychlým bruslením i velkým důrazem 
před bránou. Výkonnostně jde nahoru.“

„Extrémně rychlý hráč, který má své pojetí založené na 
špičkovém bruslení. V minulých letech postrádal klid na hoke-
jce, ale po téhle stránce teď udělal pokrok. Je schopný dost bo-
dovat, navíc napadat rozehrávku soupeře, vracet se dozadu.“

„Vysoký a hodně technický hokejista s velkým herním 
přehledem. Dokáže skvěle přihrát i zakončit, měl by řídit 
druhou přesilovkovou formaci a zajistit její srovnatelnou 
nebezpečnost s tou první.“

„Je vynikajícím střelcem a do Prostějova se vrátil hlavně proto, 
aby svým kvalitním zakončením dokázal zvednout produk-
tivitu druhé nebo třetí pětky. Kanonýr, od kterého chceme 
především co nejvíc gólů.“

„Benjamínek týmu, který přišel z juniorky Pardubic, kde měl 
výtečné ofenzivní statistiky. Dobrý technik na bruslích, umí 
dát gól a může pomoct naší čtvrté pětce, aby neinkasovala
a přitom dokázala zlobit soupeře.“
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